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| صفحه 5 | | صفحه آخر | 

حضور مردم در راهپیمایی
 روز قدس نوید بخش 
آینده ای درخشان است

|  جواد حق لطفی | 
| مدیرکل تبلیغات اسلامی قزوین |

| صفحه آخر | 

رئیس جمهور :

دولت دانشگاه را
 اتاق فکر خود می داند

 شهردار کرج :

جشنواره ها لاله های کرج به یک
 رویداد ملی تبدیل شده است

| صفحه آخر | 

| صفحه ۲ | 

| صفحه 3 | 
استاندار البرز :

بروکراسی غیر ضروری برای ساخت مدارس حذف شود

با توجه به عمر کوتاه گل لاله، این 
جشنواره تا ۲۷ فروردین ماه ادامه دارد

| صفحه 3 | 

 آزادراه تهران- شمال
 مشکل جدی برای تردد 

حیات وحش ایجاد نمی کند

وضعیت رسیدگی به محلات
 در اولویت مدیران مناطق 
دهگانه شهرداری قرار گیرد

|  مجید درگی | 
|  مدیرکل محیط زیست البرز |

|  مسعود محمدی | 
|  رییس شورای اسلامی شهر کرج |

سخنگوی سازمان انتقال خون گفت: سال گذشته شاخص اهدای خون 
کشور ۴.۷ درصد رشد داشت و در کل کشور ۲ میلیون و ۳۲۷ هزار و 

۹۷۷ واحد خون اهدا شد.
تهران  استان  افزود: سال گذشته  بیگی  بشیر حاجی  ایرنا،  به گزارش   
با بیش از ۱۶ درصد بیشترین مشارکت را در تامین خون کشور داشته 
است و پس از آن استان فارس با بیش از هفت درصد و استان خراسان 
رضوی با نزدیک به هفت درصد بیشترین سهم را در تامین خون کشور 

عهده دار شدند.
وی اظهار داشت: طی سالی که گذشت، استان لرستان با رشد بیش از 
۲۲ درصدی اهدای خون بیشترین افزایش را به خود اختصاص داد و 
استان های خراسان شمالی با بیش از ۱۶ درصد رشد و استان کهگیلویه 
و بویراحمد با نزدیک به ۱۳ درصد رشد اهدای خون در رتبه های دوم 

و سوم ایستادند.
حاجی بیگی ادامه داد: در سال ۱۴۰۲ شاخص اهدای مستمر در کشور 
بیش از ۵۴ درصد بود که استان سمنان با نزدیک به ۶۹ درصد در این 
شاخص از سایر استان ها پیشی گرفت همچنین استان های یزد با بیش 

از ۶۴ درصد و قم با بیش از ۶۳ درصد رتبه های بعدی را به دست آوردند. 
به گفته سخنگوی سازمان انتقال خون، اهدای خون توسط بانوان بیش 
از چهار درصد بود که استان های لرستان با نزدیک به ۹ درصد، خراسان 
شمالی نزدیک به هشت درصد و سیستان و بلوچستان با بیش از هفت 

درصد در این شاخص از سایر استان ها پیشی جسته اند.
وی تاکید کرد: در سال ۱۴۰۲ تعداد ۱۰۲ هزار و ۸۰۷ واحد خون توسط 
گذشته  سال  به  نسبت  آمار  این  و  شد  اهدا  بیماران  به  کشور  بانوان 
اهدای  بخش  نجات  امر  در  بانوان  مشارکت  و  داشت  افزایش  اندکی 
انتظار بود. در کشورهای پیشرفته دنیا که  خون در کشور کمتر از حد 
شاخص اهدای خون در ایران نزدیک به آنها است؛ این شاخص حدود 

۵۰ درصد است.
حاجی بیگی با اشاره به همپوشانی مناسب استان ها در تنش های فصلی 
خون  ملی  شبکه  در  مختلف  استان های  برای  خاص  موقعیت های  و 
رسانی گفت: در مدت یاد شده شاخص عملکرد شبکه ملی خون رسانی 
نسبت به سال ۱۴۰۱ بیش از ۱۰ درصد افزایش یافت و ۱۹۴ هزار و 

۱۶۸ واحد خون از طریق این شبکه در استان های کشور توزیع شد.

 رئیس مرکز حفاظت اطلاعات قوه قضاییه با تاکید بر تخصصی شدن 
امر وکالت گفت: با ارتقای تخصص و توان علمی وکلا، کارشناسان و 
در  به خدمات حقوقی  افراد جامعه  آسان  مشاوران خانواده و دسترسی 
دادرسی، کاهش جمعیت کیفری،  اطاله  آینده شاهد کاهش  چند سال 

رسیدگی به حقوق عامه و از بین رفتن فساد و تبعیض خواهیم بود.
علی  والمسلمین  الاسلام  حجت  ایرنا،  قضایی  خبرنگار  گزارش  به 
عبداللهی روز شنبه در سالروز تاسیس مرکز وکلا، کارشناسان رسمی و 
مشاوران خانواده قوه قضاییه و روز ملی پاسداشت حقوق عامه، افزود: 
از دوره گذشته و این دوره شاهد بودیم که مجموعه مرکز وکلا هدف 

محور ،موضوع محور و مسئله محور پیش رفته است.
با تحقق  قوه قضاییه  مرکز وکلای  داد: هدف محور کردن  ادامه  وی 
عدالت، تمدن سازی حقوقی و با مبنای سند تحول قضایی اتفاق خواهد 
درست  قضایی  تحول  بستر  در  مجریان  توسط  مسأله  این  اگر  و  افتاد 

تحقق پیدا کند باید کتاب ها در مورد آن نوشت.
عبدالهی با تاکید بر لزوم دسترسی به وکیل و ارتقای رضایتمندی جامعه 
گفت: موضوع محور حرکت کردن مجموعه مرکز وکلا در واقع تحصیل 
را  حقوقی  خدمات  به  دسترسی  قابلیت  که  است  اقشاری  رضایتمندی 

نداشتند.
رئیس مرکز حفاظت و اطلاعات قوه قضاییه افزود: ارتقای رضایتمندی 
تحصیل  با  که  است  انقلاب  رهبر  تاکید  مورد  موضوعات  از  اجتماعی 
رضایتمندی یأس و ناامیدی رخت بر بست و به واسطه اعمال و رفتار 
اعضای مرکز کسانی که مراجعه و مطالبه راهنمایی داشتند هنگام خروج 
بردن  بین  از  و  امنیت  ایجاد  از طریق  دارند. تحصیل رضایت  آرامشی 

نارضایتی اتفاق می افتند.
عبدالهی با تاکید بر تخصصی شدن امر وکالت گفت: با ارتقای تخصص 
سازی  فراهم  و  خانواده  مشاوران  و  کارشناسان  وکلا،  علمی  توان  و 
دسترسی آسان افراد جامعه به خدمات حقوقی در چند سال آینده شاهد 
حقوق  به  ،رسیدگی  کیفری  جمعیت  کاهش  دادرسی،  اطاله  کاهش 

عامه،از بین رفتن فساد و تبعیض خواهیم بود.
وی با بیان اینکه همواره باید سامانه ها را به سمت و سویی ببریم که 
موجب تسهیل دسترسی مردم به خدمات حقوقی شود، افزود: ترتیبات 
از  ای  گوشه  هر  در  فردی  هر  که  منظور  بدین  مرکز  در  شده  اتخاذ 
کشور بتواند از آن استفاده کند، قابل اعتنا است. امین حسین رحیمی 
امنیت  ارتقای  بر ضرورت  تاکید  با  این مراسم  نیز در  وزیر دادگستری 
ارتقای  در  وکلا  جایگاه  داشت:  اظهار  عدالت  و  حق  احقاق  و  قضایی 
امنیت قضایی بالاست و اگر گفته می شود که قاضی و وکیل دو بال 
فرشته عدالت هستند، درست است به شرط آن که هر دو دغدغه اجرای 

عدالت داشته باشند.

هر  که  دهیم  ارتقا  را  قضایی  امنیت  کنیم  تلاش  باید  افزود:  رحیمی 
مظلومی امکان و بهره احقاق حق از طریق وکالت و مراجعه به وکیل 
قوی را داشته باشد و افرادی که مرتکب جرم نشدند امید داشته باشند 

که وکیل قوی از آنها دفاع کند.
وی با اشاره به فعالیت کارشناسان رسمی دادگستری در فرایند احقاق 
حق تاکید کرد: کارشناسی ابزار کشف واقعیت و بسیار مهم است و باید 

کارشناس امین باشد و هرچه این حوزه تقویت شود، نیکوست.
وکالت  اگر  گفت:  وکالت  امر  شدن  تخصصی  به  اشاره  با  رحیمی 
موضوع  متوجه  کارها  کثرت  دلیل  به  قاضی  اگر  حتی  شود  تخصصی 
نباشد، این مهم از سوی وکیل متخصص مورد توجه قرار خواهد گرفت 
عدالت  تحقق  فرایند  در  وکلا  کارشناسی  سواد  و  تخصص  بنابراین  ؛ 

بسیار حائز اهمیت است.
وزیر دادگستری درباره توسعه وکالت اظهار داشت: اکنون پس وقوع یک 
مسأله مردم به وکیل مراجعه می کنند اما وکالت در دنیا این طور نیست و 
قبل از اعمال کار به وکلا مراجعه می شود؛ بنابراین باید فرهنگ وکالت 
با قانون گذاری و اقدامات فرهنگی گسترش یابد که قبل از هر اقدامی 

از وکیل و مشاوره حقوقی استفاده شود.
برخی  برای  مجوز  صدور  تسهیل  قانون  اجرای  به  اشاره  با  رحیمی 
کارآموز  جذب  ظرفیت  درصد   ۵۰ امسال  ظرف  افزود:  کسب وکارها، 
بنابراین توسعه وکالت یک ضرورت است  یافته است؛  افزایش  وکالت 
حرکت  دعاوی  از  بسیاری  در  وکالت  شدن  اجباری  سمت  به  باید  و 
کنیم و از این اقدام در جهت کاهش پرونده ها و ارتقای جایگاه وکالت 

اقدام شود.
وی با اشاره به تدوین لایحه جامع وکالت در معاونت حقوقی و وزارت 
قانون  و  شود  بازنگری  باید  وکالت  قانون  معتقدیم  افزود:  دادگستری 
تسهیل اگر نیاز است اصلاح شود که در لایحه یادشده این مهم درنظر 
گرفته شده است و اکنون دولت و قوه قضاییه حمایت خود را از جامعه 

وکالت برای ارتقای امنیت قضایی اعلام کرده است.
وزیر دادگستری با تاکید بر سلامت وکلا و کارشناسان، افزود: جایگاه 
وکلای مرکز وکلای قوه قضاییه که منتسب به قوه قضاییه هست از 
جهت سلامت مهم است و اگر وکلا هم شأن قضات هستند؛ پس در 

سلامت هم باید رعایت کنند.
رییس  عبداللهی  علی  والمسلمین  الاسلام  حجت  از  دادگستری  وزیر 
مرکز حفاطت اطلاعات قوه قضاییه درخواست کرد با توجه به مشکلات 
وکلا و کارشناسان در مراجعه به محاکم و مراجع اگر از وکلا بخواهیم 
رازداری و امانت را رعایت کنند، از سوی دیگر نیز بخشنامه ای صادر 
شود تا در ورود به محاکم وکلا و کارشناسان از جهت تلفن همراه و 

بازرسی تسهیل شود.

از  بیش  گفت:  احمر  هلال  جمعیت  داوطلبان  سازمان  رئیس   
۱۴۰ میلیارد تومان کمک های نقدی از سوی مردم ایران برای 
کمک به غزه جمع آوری شده است که به منظور خریداری اقلام 
غذایی و دارویی و ارسال برای مردم مظلوم این منطقه استفاده 

خواهد شد.
هلال  جمعیت  کامل  حمایت  بر  تاکید  ضمن  سلیمی  وحید 
از  فلسطین  مظلوم  مردم  از  ایران  اسلامی  جمهوری  احمر 
جمعیت  داشت:  اظهار  غزه،  جنگ  شروع  ابتدایی  روزهای 
هلال احمر جمهوری اسلامی ایران تا کنون با مشارکت عموم 
کمک های  تن  هزار   ۱۰ حدود  است  توانسته  کشورمان  مردم 
بشردوستانه غیرنقدی شامل انواع دارو، اقلام غذایی، بهداشتی و 

زیستی را به غزه ارسال کند.
احمر  هلال  غزه،  جنگ  آغاز  ابتدای  همان  از  داد:  ادامه  وی 
جمهوری اسلامی ایران هماهنگی های مستمری را با فدراسیون 

کمک های  رسیدن  مسیر  تا  داد  انجام  سرخ  صلیب  جهانی 
انسان دوستانه مردم ایران و دیگر آزادی خواهان جهان به مردم 

غزه تسهیل شود. 
راستا  این  در  ایران  احمر  هلال  جمعیت  رئیس  افزود:  سلیمی 
فدراسیون  دبیرکل  با  وبیناری  صورت  به  را  متعددی  جلسات 
احمر  هلال  جمعیت های  رؤسای  و  سرخ  صلیب  بین المللی 
و  است  کرده  برگزار  منطقه  کشورهای  سایر  و  مصر  فلسطین، 
در این جلسات، برای ایجاد صندوق مشارکت های مردم منطقه 
و  گرفته  توافقاتی صورت  غزه  مظلوم  مردم  به  به منظور کمک 
پیگیری های لازم برای تشکیل این صندوق در دست اقدام است.
عموم  گفت:  احمر  هلال  جمعیت  داوطلبان  سازمان  رئیس 
 *۱۱۲*۵# دستوری  کد  شماره گیری  با  می توانند  هموطنان 
کمک های نقدی خود را به مردم مظلوم غزه به حساب جمعیت 

هلال احمر جمهوری اسلامی ایران واریز کنند.

سخنگوی سازمان انتقال خون :

افزایش ۵ درصدی اهدای خون در کشور
رئیس مرکز حفاظت اطلاعات قوه قضاییه:

دسترسی آسان افراد جامعه به خدمات حقوقی موجب کاهش 
اطاله دادرسی می شود

 رئیس سازمان داوطلبان جمعیت هلال احمر :

جمع آوری ۱۴۰ میلیارد تومان کمک نقدی
 از سوی مردم ایران برای غزه



سرمقاله

رژیم  کرد؛  توجه  نکته  چند  به  باید  منطقه  مسائل  بررسی  برای  روز ها  این 
صهیونیستی در آستانه ششمین ماه از شکست های مستمر و ترمیم ناپذیر خود 
قرار دارد و در این زمان دست به اقداماتی زده که خلاف همه کنوانسیون ها 

و تعهدات بین المللی است.
این  در  و  رسیده  کشور ها  بیشتر  امضای  به  که  وین  کنوانسیون  جمله  از 
پرچم  که  ساختمان هایی  همه  و  سفارتخانه ها  که  شده  مطرح  کنوانسیون 
مصونیت  از  و  می شود  کشور محسوب  آن  خاک  دارد،  قرار  آن  در  کشوری 

سیاسی و نظامی برخوردار است.
ناجوانمردانه و  انجام حمله  از  بین بررسی هدف رژیم صهیونیستی  این   در 
نیز  دمشق  در  ایران  اسلامی  سفارت جمهوری  کنسولی  بخش  به  وحشیانه 

مهم است.
کنار  در  صهیونیستی  رژیم  که  است  یادآوری  به  لازم  خصوص  این  در 
شکست های مستمری که طی ماه های اخیر داشته، در حوزه مسائل اقتصادی 

نیز با مشکلات بسیاری رو به رو شده است.
از  مهمی  مناطق  داده،  انجام  عراق  مقاومت  که  اقداماتی  با  این  بر  افزون 
تعطیلی کشیده  به  نیز  ایلات  اشغال شده  بندر  مانند  رژیم صهیونیستی  بنادر 

شده است.
به این ترتیب تعطیلی یکی از مهم ترین بنادر رژیم در کنار تعطیلی کارخانجات 
افزایش مهاجرت شرایط را برای رژیم صهیونیستی بسیار دشوار  و مزارع و 

کرده است.
خاصی  شرایط  باب المندب  در  نیز  یمن  ملی  ارتش  که  است  حالی  در  این 
رژیم  مسائل،  این  بر  علاوه  است.  کرده  ایجاد  صهیونیستی  رژیم  برای  را 
صهیونیستی در داخل نیز با مشکلات عدیده سیاسی مانند اعتراضات دائمی 

و مستمر مردم رو به روست.
با  نیز  باید توجه داشت که قطعنامه سازمان ملل متحد  در کنار این مسائل 

اکثریت آرا علیه رژیم صهیونیستی مصوب شده است.
در حوزه های  رژیم صهیونیستی  را که  فشار هایی  بنابراین چنانچه مجموعه 
مختلف با آن رو به روست، کنار هم بگذاریم، متوجه خواهیم شد که حمله به 
بخش کنسولی سفارت جمهوری اسلامی در دمشق توسط یک موجود وحشی 
زخم خورده و در حال احتضار رخ داده است، یعنی شاهد حرکتی عصبی و بسیار 
غیرعاقلانه از سوی رژیم صهیونیستی بوده ایم و این نشان می دهد که رژیم 

صهیونیستی برای بقای خود دست به هر کاری خواهد زد.
اقدام  این  به  دست  صهیونیستی  رژیم  که  داشت  توجه  باید  ترتیب  این  به 

وحشیانه زده تا جمهوری اسلامی ایران را به جنگ بکشاند.
در واقع آنها تلاش می کنند از این طریق به اهداف خود دست یابند.

لازم به یادآوری است که یکی از مقامات امنیتی رژیم صهیونیستی گفته بود 
که آنها بعد از شکست در عملیات طوفان الاقصی به دنبال این مسأله هستند 
از جمله مراکز هسته ای جمهوری  بمباران مراکز مختلف  برای  بهانه ای  که 
اسلامی ایجاد کنند و این بهانه زمانی ایجاد خواهد شد که جمهوری اسلامی 

ایران به طور مستقیم وارد جنگ شود.
بنابراین باید توجه داشت که جمهوری اسلامی برای گرفتن انتقام این اقدام 
وحشیانه باید غیرعجولانه و با عقلانیت کامل اقدام کند و این اقدام حتما از 
سوی جبهه مقاومت انجام خواهد شد، چراکه هیچ ضرورتی برای یک اقدام 
واکنشی در این رابطه وجود ندارد.این در حالی است که ملت ایران نیز مطمئن 
است که رژیم خبیث صهیونیستی به دست دلاورمردان ما مجازات می شود و 

آنها از این جنایت و امثال آن پشیمان خواهند شد.
کرد  ثابت  خود  اخیر  اقدام  با  صهیونیستی  رژیم  که  است  یادآوری  به  لازم 
یک رژیم تروریست دولتی است و به هیچ یک از معاهدات و کنوانسیون های 
بین المللی پایبند نیست و نخواهد بود. البته همه این موارد را می توان به پای 

حامی اصلی این رژیم یعنی آمریکا نوشت.

اطمینان ملت ایران از مجازات رژیم 
صهیونیستی

سیدرضا صدرالحسینی/ کارشناس روابط بین الملل
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اخبار  شماره ۲۱۴۶0
یکشنبه
۱۹ فروردین ۱۴03 

دولتمردان  سوی  از  مختلف  نشست های  برگزاری  جمهور  رئیس 
از  بهره گیری  جهت  مغتنم  فرصتی  را  کشور  دانشجویی  جامعه  با 
بالاترین  افزود:  و  دانست  دانشجویان  توانمندی های  و  ظرفیت ها 
به  مربوط  انقلاب  از  پس  دانشگاه ها  در  دولتمردان  حضور  میزان 
دولت سیزدهم است که نشان از اهمیت جایگاه دانشگاه و دانشجو 

در این دولت دارد.
آیت اله سید ابراهیم رئیسی در ادامه دیدارهای رمضانی خود میزبان 
جمعی از نمایندگان تشکل ها، جنبش ها و فعالان دانشجویی بود و 
در فضای صمیمانه پای صحبت ها و بیان دغدغه های آنها نشست و 

در ادامه درباره برخی مسائل مطرح شده توضیحاتی داد.
این دیدار محمدعلی زلفی گل، سید احسان خاندوزی، مهرداد  در 
بذرپاش و بهرام عین اللهی وزرای علوم، تحقیقات و فناوری، امور 
اقتصادی و دارایی، راه و شهرسازی و بهداشت، درمان و آموزش 
پزشکی نیز حضور داشتند و ناظر به حوزه مسئولیت خود به سوالات 

دانشجویان پاسخ دادند.
رئیس جمهور در این دیدار ابتدا ضمن قدردانی از حضور حماسه ساز 

و بی نظیر مردم به ویژه جوانان در راهپیمایی روز جهانی قدس در 
اقصی نقاط کشور به تشریح مواضع قاطعانه و مقتدرانه جمهوری 
اسلامی ایران در دفاع از آرمان فلسطین و قدس شریف پرداخت و 
گفت: مسئله فلسطین آنچنان که از آغازین روزهای پیروزی انقلاب 
اسلامی از جمله مسائل اصلی نظام مقدس ما بوده است امروز نیز 
در دولت منطق قوی راهبرد حمایت  از آرمانها و حقوق مردم مظلوم 

فلسطین به ویژه مظلومین غزه با قوت پیگیری شده است.
اسلامی  جمهوری  قاطع  و  روشن  موضع  گفت:  رئیسی  اله  آیت 
ایران برای حل مسئله فلسطین راهکار کاملا منطقی و دموکراتیک 
مراجعه به آرای عمومی همه فلسطینیان و هر فلسطینی یک رای 
است که در همه محافل و نشست های بین المللی نیز بر آن تاکید 

شده است.
سوی  از  مختلف  نشست های  برگزاری  ادامه  در  جمهور  رئیس 
مغتنم  و  موثر  فرصتی  را  کشور  دانشجویی  جامعه  با  دولتمردان 
جهت بهره گیری از ایده ها، ظرفیت ها، توانمندی ها و حتی نقدهای 
حضور  میزان  بالاترین  افزود:  و  دانست  دانشجویان  منصفانه 

دولتمردان در دانشگاه ها در تاریخ پس از پیروزی انقلاب اسلامی 
مربوط به دولت سیزدهم است که نشان از اهمیت جایگاه دانشگاه 

و دانشجو در این دولت دارد.
آیت اله رئیسی ضمن استقبال از اعلام آمادگی گروه های مختلف 
ظرفیت  از  استفاده  افزود:  دولت،  به  کمک  برای  دانشجویی 
ارزشمند  سرمایه های  به عنوان  دانشجویی  محافل  و  دانشگاهها 
کشور در دستور کار دولت است و همانطور که اقدامات دولت در 
همه بخش ها مستند به اسناد علمی و پژوهشی است، دولت نهاد 

دانشگاه را اتاق فکر و پشتوانه علمی و پژوهشی خود می داند.
دولت  ویژه  اهتمام  و  تلاش  بر  تاکید  با  ادامه  در  جمهور  رئیس 
کرد:  تصریح  خود،  مردمی  جایگاه  روزافزون  ارتقای  و  حفظ  به 
آنچنان که رهبری معظم انقلاب اسلامی بر مردمی بودن این دولت 
تاکید داشته اند و این فضیلت برای دولت در باور مردم نیز شکل 
گرفته است. دولت به دنبال تقویت نقش و مشارکت مردم در امور 

اجرایی کشور در سازمان ها و وزارتخانه های دولتی است.
اقدامات  »تشریح  علم«،  تولید  به  دولت  ویژه  نگاه  بر  »تاکید 
و  مصرف  »مدیریت  انرژی«،  تولید  افزایش  در  دولت  کم سابقه 
جبران ناترازی ها در این زمینه«، »برنامه ریزی برای متناسب سازی 
حقوق کارگران، کارمندان و بازنشستگان«، »تلاش برای استمرار 
روند کاهشی تورم و افزایش تولید«، »کاهش شدید واردات بی رویه 
و غیرضروری در دولت مردمی«، »افزایش چشمگیر جذب نخبگان 
در دولت از نگاه آمارها« و »شفاف سازی وضعیت شرکت های دولت 
و ابربدهکاران بانکی« از دیگر نکاتی بود که رئیس جمهور ناظر بر 
دانشجویی  جنبش های  و  تشکل ها  نمایندگان  برخی  صحبت های 

به آنها اشاره کرد.
رئیس جمهور در ادامه با تاکید بر اینکه دولت مردمی هیچ گاه رشد 
و پیشرفت کشور را به بهانه تحریم ها، تهدیدها و فشارها متوقف 
برای  دشمن  تلاش  به  توجه  با  امروز  کرد:  تصریح  است  نکرده 
ناامیدسازی مردم به ویژه نسل جوان ملاک و معیار وطن دوستی 
و انقلابی بودن، امیدآفرینی در مقابل یأس آفرینی است و ما یقین 
داریم با اتکا به مردم و جوانان باانگیزه، بااراده و حاضر در صحنه 

خواهیم توانست بر بسیاری از مشکلات غلبه کنیم.

رئیس جمهور :

دولت دانشگاه را اتاق فکر خود می داند

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری البرز :

قرارگاه جهش تولید با مشارکت مردم 
در البرز تشکیل شد

رییس کل دادگستری استان البرز :

۱۸ محکوم به قصاص در البرز
 به زندگی بازگشتند

با  تولید  قرارگاه جهش  تشکیل  از  البرز  استانداری  اقتصادی  امور  معاون هماهنگی 
مشارکت مردم با هدف تحقق شعار سال در این استان خبر داد.

افزود:  البرز  استانداری  اقتصادی  کل  اداره  کارکنان  با  نشست  در  افضلی  عزیزاله 
مردمی سازی اقتصاد، شناسایی و رفع موانع تولید، حمایت از تولیدکنندگان، توسعه 
زیرساخت های لازم برای رونق کسب و کار، تسهیل اعطای مجوزهای کسب و کار، 
و  ایرانی  ترویج مصرف کالای  و  فرهنگسازی  کار،  نیروی  توانمندسازی  و  آموزش 

جلب مشارکت مردم در تولید از جمله وظایف این قرارگاه خواهد بود.
وی بیان کرد: تشکیل کارگروهی متشکل از کارشناسان اداره کل اقتصادی و معاونت 
قرارگاه  این  اهداف  تحقق  عملیاتی  برنامه  تدوین  برای  البرز  استانداری  اقتصادی 

ضروری است .
و  سال  شعار  در خصوص  گسترده  فرهنگسازی  و  اطلاع رسانی  آورشد:  یاد  افضلی 

وظایف قرارگاه جهش تولید با مشارکت مردم نیز مدنظر قرار گیرد.
از  حمایت  و  ایرانی  کالای  خرید  بر  تاکید  با  البرز  استاندار  هماهنگی  معاون   
های  ظرفیت  بر  تکیه  امروز  داد:  ادامه  سال  شعار  تحقق  در  داخلی،  تولیدکنندگان 

داخلی و بهبود هرچه بیشتر چرخه تولید باید بیش از پیش در اولویت قرار گیرد.

رییس کل دادگستری استان البرز گفت: با تلاش های انجام شده در مجموعه قضایی سال 
گذشته ، ۱۸ محکوم از قصاص نفس در این استان رهایی یافتند.

حسین فاضلی هریکندی اظهار کرد : با توجه به اهمیت احکام سالب حیات و به منظور 
معاونت  در  دقیقی  برنامه ریزی  احکام،  این  اجرای  روند  از  دقیق  اطلاع  و  نظارت  اعمال 

نظارت بر زندان و اجرای احکام دادگستری کل استان البرز تدوین و اجرایی شد.
وی بیان کرد: با رصد مستمر اجرای احکام پرونده ها ی قصاص و تکمیل بانک اطلاعاتی 
محکومین به اعدام و قصاص به صورت جداگانه و بررسی موردی هر پرونده در »سامانه 
به کمیسیون عفو و تخفیف مجازات،  ارسال  از جمله  اجرای حکم  تمام مراحل  سمپ«، 
گذشت شاکی، اعمال مواد ۴۲۹ و ۳۵۶ قانون مجازات اسلامی و امثال آن مورد پایش قرار 
می گیرد.رییس کل دادگستری استان البرز در این خصوص با تبیین تلاش های انجام شده 
با هدف افزایش آمار صلح و سازش در پرونده های قصاص اضافه کرد: با تلاش شوراهای 
حل اختلاف، واحدهای اجرای احکام کیفری دادسراها و واحدهای مددکاری زندان های 
استان البرز با تحقق سازش در ۱۸ پرونده قصاص نفس دادگستری کل استان البرز، ۱۸ 
محکوم از مجازات قصاص نفس رهایی یافتند.وی با اعلام اینکه با اقدامات و پیگیری های 
انجام شده در حال حاضر هیچ پرونده دارای حکم سالب حیات که قابلیت اجرا داشته باشد 
در شعب اجرای احکام استان البرز وجود ندارد تصریح کرد: در مجموع، تلاش های انجام 

شده در سال گذشته منجر به رهایی از قصاص ۱۸ محکوم در استان البرز شد.

مدیر ستاد دیه استان البرز :

آزادی 3 زندانی بدهکار مالی با »پول تو جیبی« دانش آموزان البرزی
مدیر ستاد دیه استان البرز گفت: انش آموزان ساوجبلاغ و 
با همکاری معلمان خود و  اقدامی خیرخواهانه  چهارباغ در 
جمع آوری ۱ میلیارد ریال در آزادی ۳ زندانی بدهکار مالی 

مشارکت کردند.
جمع  در  البرز،   استان  دیه  ستاد  مدیر  مقدسی،  محمدباقر 
چهارباغ  و  ساوجبلاغ  آموزان  دانش  گفت:   رسانه،   اصحاب 
در اقدامی خیرخواهانه با همکاری معلمان خود و جمع آوری 

مالی مشارکت  بدهکار  زندانی  آزادی ۳  در  ریال  میلیارد   ۱
کردند.

این  مسئولان  و  معلمان  از  باید  افزود:  مسؤول  مقام  این 
داده  پرورش  را  نسلی  چنین  که  کرد  تقدیر  آموزان  دانش 
اند که نسبت به جامعه و هم نوعان خود احساس مسؤولیت 
دارند. مقدسی افزود: این دانش آموزانِ خَیرِ ۱ میلیارد ریال 
استان  دیه  ستاد  به  را  خود  عیدی های  و  جیبی  تو  پول  از 

اهدا کردند تا در امر خدا پسندانه آزادی ۳ زندانی آبرومند و 
بدهکار مالی سهیم شوند.  

کمک های  می توانند  نیکوکار  مردم  و  خیرین  است  گفتنی 
زندانیان  آزادی  در  مشارکت  جهت  مبلغی  هر  با  را  خود 
بدهکار مالی، به شماره کارت ۶۰۳۷۹۹۱۸۹۹۹۴۴۴۰۳ و یا 
شماره حساب ۰۲۱۶۰۸۰۴۶۷۰۰۸ نزد بانک ملی به نام ستاد 

مردمی دیه استان البرز واریز کنند.

رئیس پلیس راهور فراجا:

رتبه بندی گواهینامه فعلا در حد ایده و طرح است
رئیس پلیس راهور فراجا درباره موضوع رنگ بندی و رتبه بندی گواهینامه گفت: این مساله فعلًا در 

حد ایده و طرح است و هنوز با واقعیت و اجرا فاصله محسوس دارد.
ایده است و هنوز به  سردار سیدتیمور حسینی اظهارداشت: موضوع رتبه بندی گواهینامه ها در حد 

عنوان کار اجرایی اقدامی صورت نگرفته است.
نظم  در  موثر  اقدامی  عنوان  به  گواهینامه ها  رتبه بندی  پیشنهاد طرح  حال  در  ما  کرد:  اضافه  وی 
ترافیکی هستیم که نیازمند این است تا دستگاه های مختلف و در راس آنها دولت با این موضوع 

موافقت کند.
رئیس پلیس راهور فراجا لزوم موافقت دولت با این طرح را به دلیل ارائه مشوق ها دانست و افزود: 
بخشی از مشوق های پیش بینی شده در این طرح باید از سوی دستگاه های اجرایی اعطا شود که 
از حیطه پلیس خارج است. سردار حسینی با بیان اینکه پلیس نمی تواند برای دستگاه ها تکلیف 
مشخص کند، تاکید کرد: بیمه، سازمان مالیاتی، شهرداری و نهادهایی از این دست برای اعطای 
مشوق لازم است مکلف شوند و این تعیین تکلیف خارج از مسئولیت پلیس است. براساس طرحی 
که از سوی پلیس به دولت پیشنهاد شده و طبق اظهارات فرمانده اسبق راهور فراجا، در دست بررسی 
است که گواهینامه های رانندگی در سه سطح طلایی، نقره ای و سفید رنگ بندی شوند. طرح رتبه 
بندی یا به اصطلاح رنگ بندی گواهینامه ها در سال گذشته به دولت پیشنهاد شد و ابتدای امسال 

به صورت عمومی اطلاع رسانی گردید.
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استاندار البرز با بیان اینکه بیشترین نیاز به مدرسه در شهرهای 
کرج و فردیس است، گفت: هر کدام از فرمانداران باید از برش 
از  و  شوند  آگاه  مربوطه  شهرستان  در  سازی  مدرسه  نهضت 
بخش  خیرین،  ها،  شهرداری  همچون  موجود  های  ظرفیت 
دقیق،  ریزی  برنامه  با  و...  صنعتی  های  شهرک  خصوصی، 

بهره برداری کنند.
مدرسه  نهضت  جلسه  در  البرز،  استاندار  عبداللهی،   مجتبی 
سازی استان که در سالن جلسات حوزه استاندار برگزار شد، 
ضمن آرزوی قبولی طاعات و عبادات در ماه مبارک رمضان 
و تشریح شرایط آموزشی و پرورشی استان بر ضرورت اهتمام 
مضاعف مدیران مربوطه و شهرداران در این راستا، تاکید کرد. 
 وی افزود: سال گذشته طی هم افزایی دولت و خیرین نیک 
اندیش، حدود ۱۲۰ مدرسه به آموزش و پرورش استان تحویل 
سفر   ۲ مدرسه طی   ۲۰۰ تعهد  تحقق  برای  باید  و  شد  داده 
رئیس جمهور به استان، تمامی توان و ظرفیت خود را به این 

سو گسیل کنیم.
 ۱۰۰ ساخت  تکلیف  استان،  نیاز  به  توجه  با  گفت:  عبداللهی 
با  است  امید  که  ایم  گرفته  عهده  به  نیز  را  دیگر  مدرسه 
مربوطه،  مدیران و شهرداران  ویژه  تعامل  و  همراهی خیرین 

این امر با سرعت صورت پذیرد. 
شهرستان  تمامی  نیاز  سرزمین،  آمایش  طی  باید  افزود:  وی 

های استان به جزء، احصا و به فرمانداران ابلاغ شود.
استاندار البرز گفت: هر کدام از فرمانداران باید از برش نهضت 
از ظرفیت  و  آگاه شوند  مربوطه  در شهرستان  مدرسه سازی 

های موجود همچون شهرداری ها، خیرین، بخش خصوصی، 
شهرک های صنعتی و... با برنامه ریزی دقیق، بهره برداری 
و  شود  هموار  مدارس  ساخت  مسیر  باید  افزود:  کنند.وی 

بروکراسی های پیچیده و غیر ضروری، حذف شود.
عبداللهی از مدیران کل آموزش و پرورش و نوسازی مدارس 
خواست تا بر روند ساخت مدارس به صورت برخط اطلاع یابند 

و موانع راه را با پیگیری، برطرف کنند.
به  با نزدیک شدن  اکنون  از موضوعاتی که  وی گفت: یکی 
اوقات فراغت دانش آموزان، جلوه بیشتری پیدا می کند، کمبود 

امکانات ورزشی و تفریحی همچون سالن های چندمنظوره و 
استخر، است بنابراین باید در این زمینه نیز ورود جدی صورت 
تامین  ایجاد هماهنگی لازم جهت  افزود:  البرز  گیرد.استاندار 
زیرساخت های خدماتی همچون آب، برق و گاز برای مدارس 
را  باید همکاری لازم  مربوطه  مدیران  و  است  یک ضرورت 
داشته باشند. وی گفت: ساخت هنرستان ها در جوار شهرک 
های صنعتی استان با هدف تسهیل در ارتباط بین صنعت و 
با جدیت در دستور  باید  آموزان،   مدرسه و کارآموزی دانش 

کار قرار گیرد.

استاندار البرز :

بروکراسی غیر ضروری برای ساخت مدارس 
حذف شود

جانشین انتظامی البرز :

دستگیری فردی که با سلاح در مرکز دندانپزشکی 
هشتگرد ایجاد وحشت کرده بود

مدیرکل میراث فرهنگی استان اعلام کرد:

 بهره مندی ۲۴۰۰ نفر از آموزش های رایگان 
صنایع دستی البرز

جانشین انتظامی البرز گفت: فردی که با سلاح گرم وارد یک  مرکز دندانپزشکی در شهر 
هشتگرد شهرستان ساوجبلاغ شده و اقدام به قدرت نمایی  و عربده کشی کرده بود توسط 

ماموران کلانتری ۱۱ مرکزی این شهر دستگیر شد. 
سرهنگ محمد نادربیگی در تشریح این خبر، بیان کرد: در پی دریافت گزارش مردمی 
مبنی بر ایجاد قدرت نمایی و رعب و وحشت با استفاده از سلاح گرم توسط فردی در یک 
در  بلافاصله  بررسی موضوع  در شهر هشتگرد شهرستان ساوجبلاغ،  دندانپزشکی  مرکز 

دستور کار ماموران کلانتری ۱۱ مرکزی این شهرستان قرار گرفت.
وی تصریح کرد: با حضور ماموران در محل مورد نظر مشخص شد فردی با مراجعه به یک 
مرکز دندانپزشکی و با استفاده از یک قبضه سلاح جنگی اقدام به ایجاد رعب و وحشت 

برای دیگران نموده است.
سرهنگ نادربیگی گفت: ماموران با هماهنگی مقام قضایی وارد عمل شده و این متهم را 
به همراه یک قبضه سلاح کلت جنگی و یک تیغه خشاب حاوی پنج تیر جنگی دستگیر 

و به مقر انتظامی منتقل کردند.
این مسئول انتظامی با بیان اینکه متهم از حالت روانی مناسبی برخوردار نبوده گفت: متهم 

با تشکیل پرونده به مرجع قضائی معرفی شد.

مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز از آموزش رایگان صنایع دستی 
به ۲۴۱۶ نفر در استان در سال ۱۴۰۲ خبر داد و گفت: همچنین مجموعا ۱۱۹۶ پروانه 

تولید انفرادی، کارگاهی و کارت شناسایی صنایع دستی صادر و تمدید شده است.
سال  در  انفرادی  تولید  پروانه   ۴۷۹ و  کارگاهی  تولید  پروانه   ۶۳ افزود:  خاکی  رحیم   
۱۴۰۲ صادر شده است. همچنین در این مدت ۶۷۳ فقره کارت شناسایی، ۱۳ فقره جواز 
تأسیس صادر و تمدید شده و تعداد ۱۸ مجوز فروشگاه صنایع دستی نیز در این مدت 

برای متقاضیان صادر شده است.
از  زیادی  تعداد   ۱۴۰۲ سال  در  نیز  بهره  کم  تسهیلات  زمینه  در  اینکه  بیان  با  وی 
هنرمندان به بانک معرفی شدند، تصریح کرد: در سال ۱۴۰۲ تعداد ۴۳۴ طرح به مبلغ 
به  ریال و ۴۱۳ طرح  میلیارد  مبلغ ۹۶  با  پشتیبان  ریال شامل ۲۱ طرح  میلیارد   ۵۰۹

مبلغ ۴۱۳ میلیارد ریال برای دریافت تسهیلات مشاغل خانگی به بانک معرفی شدند.
مدیرکل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی استان از معرفی مجموعا ۸۴ طرح 
نیز برای دریافت تسهیلات تبصره ۱۸ به بانک خبر داد و گفت: همچنین پنج طرح به 

مبلغ ۱۰۰ میلیارد ریال برای دریافت تسهیلات روستایی به بانک معرفی شده است.
برای  عمومی  رایگان  آموزش های  هرسال  مطابق  امسال  اینکه  به  اشاره  با  خاکی 
ایجاد اشتغال برای علاقه مندان  گسترش صنایع دستی و هنرهای سنتی و همچنین 
برگزار شد، اظهار کرد: امسال ۲۴۱۶ نفر از آموزش های رایگان صنایع دستی بهره مند 

شدند.
وی برگزاری نمایشگاه های صنایع دستی را یکی دیگر از اقدامات اداره کل برای معرفی 
و گسترش صنایع دستی و همچنین حمایت از هنرمندان این عرصه عنوان کرد و گفت: 
امسال برگزاری و شرکت هنرمندان البرز در ۲۴ نمایشگاه صنایع دستی استانی، کشوری 
و بین المللی صورت گرفته و نمایشگاه های استان البرز نیز در ایام مختلف سال از نوروز 

تا هفته صنایع دستی و... برپا شده است.
سه  بین  در  البرز  دستی  هنرمند صنایع  البرز حضور  میراث فرهنگی  مدیرکل  گفته  به 
هنرمند منتخب کشور و شرکت در جشنواره بین المللی صنایع دستی کوقند و همایش 
صنایع  نمایشگاه  در  البرز  هنرمندان  شرکت  ازبکستان،  ریشتان  سرامیک  المللی  بین 
وابسته  صنایع  و  گردشگری  المللی  بین  نمایشگاه  و  شیراز  اصفهان،  گلستان،  دستی 

تهران از جمله فعالیت ها در زمینه شرکت هنرمندان در نمایشگاه ها است.
و  در هنرهای مشبک منبت  البرز  اثر صنایع دستی  دو  در سال ۱۴۰۲،   افزود:  خاکی 
اثر صنایع دستی در  تأیید قرار گرفتند و همچنین ۱۱  آثار فاخر مورد  سفال به عنوان 
رشته های سفال و سرامیک، تولیدات چرمی دست دوز ، صنایع دستی فلزی، نازک کاری 

چوب، معرق چوب، مشبک منبت، سوزن دوزی بلوچ مهر اصالت ملی دریافت کردند.

 سخنگوی پلیس :

دستگیری عضو ارشد داعش در ماهدشت کرج
 سخنگوی پلیس از اجرای عملیات گسترده واحد ضد تروریسم سازمان اطلاعات فراجا و 

دستگیری چندین عضو گروهک تروریستی داعش در استان البرز خبر داد.
دستگیری  از  منتظرالمهدی«  »سعید  سردار  از  نقل  به  البرز  پلیس  رسانی  اطلاع  مرکز 
در  داعش  تروریستی  عملیات  سرتیم  و  ارشد  عضو  »رامش«  به  مشهور  ذاکر«  »محمد 

ماهدشت کرج توسط سازمان اطلاعات فرماندهی انتظامی استان البرز خبر داد.
اطلاعاتی  اشراف  پی  در  داشت:  بیان  عملیات  این  جزئیات  تشریح  در  پلیس  سخنگوی 
در  همکاری  و  همراهی  و  البرز  استان  انتظامی  فرماندهی  اطلاعات  سازمان  گسترده  و 
شناسایی تروریست ها توسط شهروند مسئولیت پذیر، موفق به دستگیری عضو ارشد داعش 
این  از واحدهای تروریستی  نفر دیگر  با هویت »محمد ذاکر« مشهور به »رامش« و ۲ 

گروهک شدند.
این مقام ارشد انتظامی افزود: این افراد طی ۲ عملیات جداگانه در تور اطلاعاتی پلیس 

قرار گرفته و در تیراندازی به خودروی آنان سه نفر مورد اصابت گلوله و دستگیر شدند.
وی اظهار کرد:  این افراد قصد عملیات انتحاری در عید فطر را داشتند.

سخنگوی پلیس گفت: همچنین ۸ نفر از همراهان تروریست ها نیز دستگیر که خبرهای 
تکمیلی در خصوص نحوه اقدامات و ارتباطاتِ این تیم تروریستی اطلاع رسانی خواهد شد.

مدیرکل محیط زیست البرز :

 آزادراه تهران- شمال مشکل جدی 
برای تردد حیات وحش ایجاد نمی کند

مدیر کل بنیاد مسکن استان البرز :

عملیات خاکبرداری بزرگترین پروژه 
مسکونی کشور در اشتهارد آغاز شد

مدیرکل محیط زیست البرز گفت: خوشبختانه از زمان آغاز سفرهای نوروزی تا کنون هیچ گزارشی 
مبنی بر تلف شدن گونه ای از حیات وحش در استان گزارش نشده است.

مجید درگی با اشاره به اینکه تصادفات جاده ای یکی از اصلی ترین عوامل مرگ و میر حیات وحش 
در استان های مختلف است، اظهار کرد: خوشبختانه آمار تصادف جاده ای گونه ها در البرز در مقایسه 
با سایر استان ها بسیار پایین است و تنها مشکل استان، تردد گونه ها از آزادراه تهران - شمال است.
از داخل تونل عبور می کند،  آزادراه تهران- شمال  از  البته چون بخش عمده ای  وی توضیح داد: 

مشکل جدی برای تردد حیات وحش ایجاد نمی کند.
مبنی  تا کنون هیچ گزارشی  نوروزی  آغاز سفرهای  زمان  از  اضافه گرد: خوشبختانه  این مسئول 
کنار  در  می دهد  نشان  که  است  نشده  گزارش  استان  در  وحش  حیات  از  گونه ای  شدن  تلف  بر 
اقدامات پیشگیرانه محیط زیست، رانندگان نیز همکاری لازم را برای در رعایت سرعت استاندارد در 

مسیرهای تردد حیات وحش داشته اند.
این مسئول تصریح کرد: فصل بهار فصل رویش و زایش گونه های گیاهی و جانوری است و باید 

برای مراقبت و حفاظت از این گونه ها اقدام شود.
درگی اضافه کرد: بهار فصل زادآوری حیات وحش است و باید برای حفظ امنیت و آرامش حیات 
وحش طبیعت گردی آگاهانه باشد و با توجه به توصیه های محیط زیست از ایجاد هرگونه سرو صدا 
در مناطق حفاظت شده خودداری و همچنین از ورود خودرو به این مناطق و همچنین مناطق آزاد 

جلوگیری شود.
وی گفت: گردشگران و جوامع محلی در صورت مشاهده نوزادان حیوانات در طبیعت از برداشتن 
و انتقال آنها به خارج عرصه و یا تحویل دادن به کارکنان محیط زیست خودداری و محل را ترک 
انسان وحشت کند  بوی  با شنیدن  افزود: ممکن است حیوانات  البرز  کنند.مدیرکل محیط زیست 

و سراغ لانه و فرزند خود نیایند که این مساله می تواند باعث تلف شدن نوزاد آنان در لانه شود.

از آغاز عملیات خاکبرداری و آماده سازی بزرگترین  البرز  بنیاد مسکن استان  مدیر کل 
سایت طرح نهضت ملی مسکن کشور در شهرستان اشتهارد خبر داد.

علی محمدی افزود : برای آماده سازی این پروژه ۱۰۰ دستگاه ماشین آلات سنگین با 
همکاری اداره کل راه و شهرسازی البرز و سایر استان ها بکار گرفته شده است.

باید این سایت مسکونی در کمتر از هشت ماه برای  بیان کرد: طبق برنامه ریزی  وی 
ساخت و ساز طرح نهضت ملی مسکن آماده سازی شود.

برنامه های مهم  از  این پروژه یکی   : البرز گفت  انقلاب اسلامی  بنیاد مسکن  مدیرکل 
دولت سیزدهم در امر ساخت مسکن است که باید با رعایت شاخص های مختلف فنی و 

مهندسی در زمان مقرر احداث و تکمیل شود.
شهر  حاشیه  اراضی  از  هکتار   ۶۰ هزارو  یک  پروژه  این  اجرای  برای  افزود:  محمدی 
اشتهارد استان البرز اختصاص یافته است که حدود سه میلیون متر مکعب حجم عملیات 

خاکبرداری در این پروژه داریم .
وی اظهار کرد: این پروژه برای اسکان جمعیت کارگری سه شهرک صنعتی در شهرستان 
اشتهارد ، خانواده های دارای سه فرزند به بالا استان البرز و سایر اقشار در نظر گرفته 

شده است.
مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان البرز گفت : در بحث مسکن روستایی نیز از 
آغاز دولت سیزدهم تا کنون ساخت و بهسازی ۹ هزار واحد مسکونی در روستاهای این 

استان در دست اقدام قرار گرفته است.
وی تاکید کرد: بنیاد مسکن انقلاب اسلامی افزون بر اختصاص تسهیلات ، نظارت های 
فنی ومهندسی بر چگونگی ساخت وبهسازی واحدهای مسکونی روستایی برای رعایت و 

تطبیق با شاخص های ایمنی انجام می دهد.

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه البرز :

البرزی ها سال گذشته ۲۵۰ میلیون لیتر بنزین صرفه جویی کردند
البرز  منطقه  نفتی  فرآورده های  پخش  ملی  شرکت  مدیر 
گفت: البرزی ها در سال گذشته ۲۵۰ میلیون متر مکعب گاز 
فشرده طبیعی  )CNG( مصرف کردند که به همین مقدار در 

مصرف بنزین صرفه جویی شده است.
محسن وزارتی،  مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی 
در کرج،  فارس  با خبرنگار  در گفت وگو  امروز  البرز،   منطقه 

با مصرف ۲۵۰  البرزی  اظهار کرد: سال گذشته شهروندان 
بخش  در   )CNG( طبیعی  فشرده  گاز  مکعب  متر  میلیون 
جویی  صرفه  بنزین  مصرف  در  مقدار  همین  به  خودرویی 
کردند. وی با اشاره به اینکه وجود سوخت  CNG در سبد 
سوخت کشور در شرایط ناترازی بنزین،  موجب صرفه جویی  
البرز گردیده  استان  ارزی در  در حدود ۱۴۰ میلیون دلاری 

است، اظهار امیدواری کرد که شهروندان از این سوخت پاک 
و ارزان ، بیشتر استفاده نمایند.

شایان ذکر است مصرف هر متر مکعب گاز تقریبا برابر با یک 
 )CNG( لیتر بنزین است؛ هرچه خودروها گاز فشرده طبیعی
مصرف کنند به همین میزان در مصرف بنزین صرفه جویی 

خواهد شد.
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جامعه   شماره ۴۱۴۶0

یکشنبه
۱۹ فروردین ۱۴03  میهنآ ن00مار

اروزنامه

رویداد  یک  نوروزگاه  مسابقات  گفت:  شرقی  آذربایجان  استاندار 
زدنی  مثال  امنیت  درباره  جهانیان  برای  پیام  دارای  و  ورزشی 

کشورمان و جایگاه والای بانوان است.
مالک رحمتی در نشستی با معاونان وزیر ورزش و جوانان اظهار 
زنان  منزلت  و  جایگاه  و  ایران  امنیت  و  اقتدار  دادن  نشان   کرد: 
ایرانی در کشور از اهداف پیش  بینی  شده مسابقات نوروزگاه است.
نوروز( فرصت مغتنمی  نوروزگاه)جام  اینکه مسابقات  بیان  با  وی 
برای شکوفایی استعدادهای ورزشکاران استان در عرصه های ملی 

و بین المللی است، افزود: آذربایجان شرقی فرصت های پرشماری 
برای برجسته سازی در مسابقات نوروزگاه دارد که بهره گیری از 

آن نیازمند برنامه ریزی دقیق و منسجم است .
وی با تاکید بر اهمیت بعد فرهنگی این مسابقات بر مبنای فرهنگ 
اصیل ایرانی - اسلامی، اظهار کرد: مردم این خطه همواره فدایی 
ایران و پیشقدم صیانت از ایرانیت و اسلامیت بوده اند و با توجه به 
اینکه نوروزگاه، یک رویداد فرهنگی- ورزشی است باید متناسب 

با عنوان آن اقدامات لازم انجام شود.

تاریخ   مردمی  دارای  استان  این  گفت:  آذربایجان شرقی  استاندار 
این  از  و  است  قهرمان پرور  و  دوست  ورزش   ساز،  تمدن   ساز، 
توانمندی ها باید به طرز شایسته ای در مسابقات نوروزگاه استفاده 

شود.
ورزشی  و  فرهنگی  اینکه ظرفیت  به  توجه   با  داد:  ادامه  رحمتی، 
استان در حوزه بانوان چشمگیر است، باید هر ۲ بعد در برگزاری 

مسابقات نوروزگاه مدنظر قرار گیرد.
نخست  دوره  ضعف  نقاط  رفع  و  آسیب شناسی  بر  تاکید  با  وی 
مسابقات نوروزگاه، یادآور شد: زیرساخت های ورزشی تبریز مناسب 
استفاده  درستی  به   زیرساخت ها  این  از  وقت ها  بعضی  اما  است 
برگزاری مسابقه  به  اشاره  با  آذربایجان شرقی  استاندار  نمی شود. 
هفته گذشته بین تیم های فوتبال تراکتور و سپاهان با حضور بیش 
از ۱۰۰ هزار تماشاگر گفت: بهره گیری از این فرصت در راستای 
بزرگ  اجتماعی  سرمایه  این  از  استفاده  با  رسانه ای  الگوسازی 
ضروری است. وی با اشاره به آمادگی این استان برای برگزاری 
نوروزگاه،  مسابقات  کرد:  اظهار  ورزشی،   - فرهنگی  رویداد  این 
رویدادی ملی و بین المللی بوده و نیازمند حمایتی متناسب با آن 

از سوی سازمان های ملی و مرکزی است.
استاندار آذربایجان شرقی با اشاره به اینکه از مسابقات فرهنگی- 
ورزشی، می توان رویدادهای دیگری را رقم زد، گفت: در برگزاری 
این رویدادها با استفاده از ظرفیت تشکل های مردمی باید شئون 
از  اسلامی را رعایت کرد تا در کنار برگزاری این رویداد بتوانیم 

ارزش های دینی خود صیانت کنیم.

استاندار آذربایجان شرقی:

 مسابقات نوروزگاه دارای پیام جهانی است

رییس کل دادگستری آذربایجان غربی :

۷۵۷ نفر سال گذشته از زندان در 
آذربایجان غربی آزاد شدند

رییس کل دادگستری آذربایجان غربی با اشاره به مساعدت های قابل توجه صورت گرفته 
و همچنین  ها  این همکاری  با  نفر  زندانیان گفت: سال گذشته ۷۵۷  آزادی  راستای  در 

پرداخت های ستاد دیه از زندان آزاد شده و به آغوش خانواده خود بازگشتند.
ناصر عتباتی در جلسه شورای معاونین دادگستری آذربایجان غربی افزود: با همراهی مردم 
فهیم و نوع دوست استان، کمک های بسیار ارزشمندی در جشن های گلریزان به زندانیان 

جرایم غیرعمد ومالی صورت گرفت.
وی اضافه کرد: اکنون جامعه نسبت به موضوع آزادسازی زندانیان غیرعمد حساس شده 
و خیّران نیکوکار پای کار آمده اند و دستگاه قضایی را در حل مشکلات زندانیان نیازمند 

کمک می کنند.
رییس کل دادگستری آذربایجان غربی به حماسه مردم فهیم و بصیر کشور در روز قدس 
اشاره کرد و ادامه داد: حضور آگاهانه و بابصیرت مردم کشور و استان درروز قدس که با 

ابتکار امام)ره( جهان شمول شده، بسیار ارزشمند و قابل تقدیر است.
عتباتی اظهار کرد: رژیم غاصب صهیونیستی به هیچ اصلی و قانونی پایبند نیست و به 
ارتکاب هر نوع جنایت در غزه دست می زند و متاسفانه حامیان حقوق بشر هیچ واکنشی 
هم  منطقه  اسلامی  کشورهای  و  ندارند  صهیونیستی  غاصب  رژیم  هولناک  جنایات  به 

حرکتی در این خصوص ندارند.

مدیرعامل جمعیت هلال احمر آذربایجان شرقی :

۴۵۱ هزار نفر از خدمات نوروزی جمعیت هلال 
احمر آذربایجان شرقی بهره مند شدند

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه ارومیه :

مصرف بنزین در شمال آذربایجان غربی 
۱3.۶ درصد افزایش یافت

از  نفر  هزار   ۴۵۱ مندی  بهره  از  شرقی  آذربایجان  احمر  هلال  جمعیت  مدیرعامل 
خدمات نوروزی این جمعیت در بازه زمانی ۲۴ اسفند ۱۴۰۲ تا ۱۷ فروردین ۱۴۰۳ 

خبر داد.
حمید منجم به تشریح آمار طرح خدمات نوروزی جمعیت هلال احمر استان پرداخت 
و گفت: تعداد ۱۱۰ هزار نفر در قالب این طرح از اطلاع رسانی های حوزه گردشگری 
و اخطارهای نقاط حادثه خیز بهره مند شده و برای ۴۰ هزار نفر نیز کنترل فشار خون 

توسط نیروهای هلال احمر انجام شده است.
وی از توزیع ۲۲ هزار و ۷۳۱ بسته افطاری در این مدت خبر داد و افزود: نزدیک به ۲۸ 

هزار نفر نیز تحت آموزش چهره به چهره کمک های اولیه قرار گرفتند.
منجم در تشریح خدمات حوزه بهداشت و درمان جمعیت هلال احمر آذربایجان شرقی 
نیز گفت: مجموع خدمات این حوزه در چهار بخش دندانپزشکی، دارویی، رادیولوژی 
و تزریقات و خدمات توانبخشی و واکسیناسیون بوده که بیش از چهار هزار و ۷۰۰ 
نفر از خدمات دندانپزشکی، بیش از ۱۲ هزار نفر از خدمات تزریقاتی و ۹۵۹ نفر از 

واکسیناسیون بهره مند شده و چهار هزار و ۸۷۸ نسخه دارویی نیز ارائه شده است.
منجم با اشاره به فعالیت ۳۳ پایگاه و ۱۳ پست موقت امداد و نجات هلال احمر در 
آذربایجان شرقی، گفت: مجموع حوادث اعزامی پایگاه های امداد و نجات، ۱۳۴ مورد 
بوده که تعداد ۴۶۳ نفر دچار حادثه شده، ۲۱۹ نفر مصدوم و هشت نفر نیز در صحنه 
و  امداد  عملیات های  در  نفر   ۱۶ برای  رهاسازی  عملیات  اجرای  از  کردند.وی  فوت 

نجات خبر داد و افزود: تعداد ۱۵ نفر توسط نیروهای هلال احمر اسکان داده شدند.
وی با اشاره به خدمات حوزه داوطلبان جمعیت هلال احمر نیز گفت: بیش از ۲۸ هزار 
نفر از مروجین سلامت و ۶۶۰ نفر از مشاوره پزشکی بهره مند شده و ۹هزار و ۳۰۰ 

نفر نیز تحت غربالگری سلامت قرار گرفتند.
هلال  پویش  اجرای  به  اشاره  با  شرقی  آذربایجان  احمر  هلال  جمعیت  مدیرعامل 
رحمت، اظهار کرد: تعداد ۳۵ هزار و ۷۶۸ نفر از این پویش بهره مند شده و ۶۲ میلیارد 

ریال کمک نقدی و غیرنقدی نیز در قالب آن جمع آوری شده است.

در  بنزین  مصرف  گفت:  ارومیه  منطقه  نفتی  فرآورده های  پخش  ملی  مدیر شرکت 
نوروز  به  نسبت  ۱۳.۶ درصدی  رشد  امسال  نوروز  ایام  غربی طی  آذربایجان  شمال 

سال گذشته داشت.
احمد مجرد افزود: از ۲۹ اسفند ۱۴۰۲ تا ۱۳ فروردین بالغ بر ۳۳ میلیون لیتر بنزین در 

سطح مرکز آذربایجان غربی و شهرهای شمالی مصرف شد.
مسافرت های  و  ترددها  کرد:  اضافه  گرفته  بینی های صورت  پیش  به  اشاره  با  وی 
نوروزی سهم بسزایی در افزایش مصرف بنزین در سطح منطقه داشته است که با 
ذخایر مناسب و بجایی که در این بخش اعمال شده بود، شاهد هیچ گونه مشکلی در 

رابطه با تامین سوخت نوروزی نبودیم.
جاذبه های  به  اشاره  با  ارومیه  منطقه  نفتی  فرآورده های  پخش  ملی  شرکت  مدیر   
به  مسافر  ورود  چشمگیر  افزایش  و  مرزی  پایانه  چهار  وجود  و  گردشگری 
برنامه ریزی و هماهنگی  با  ادامه داد:  آذربایجان غربی در تعطیلات عید سال جاری 
ناوگان حمل ونقل  با مالکان مجاری عرضه و تلاش رانندگان  های صورت گرفته 
فرآورده های نفتی در این مدت تمامی ۱۶۷ باب جایگاه عرضه فرآورده های نفتی و 

سی ان جی سطح استان به هموطنان خدمات ارائه دادند.
ارائه  منظور  به  نیز  ارومیه  منطقه  بازرسی  و  عملیاتی  واحدهای  کرد:  اظهار  مجرد 
خدمات مطلوب و مناسب به همشهریان و مسافران نوروزی در ایام تعطیلات نوروز 
با کنترل نامحسوس از کلیه جایگاه های سطح منطقه موجبات تامین و توزیع مطلوب 

مصرف سوخت را فراهم آوردند.

مدیر کل حفاظت محیط زیست آذربایجان شرقی :

محیط طبیعی آذربایجان شرقی
 مجهز به سامانه پایش پهپادی است

رئیس سازمان جهادکشاورزی آذربایجان شرقی :

رشد ۱۶ برابری سطح کشت قراردادی 
آذربایجان شرقی

مدیر کل حفاظت محیط زیست آذربایجان شرقی گفت: در سال جدید واحدهای تولیدی و صنعتی 
آلاینده این استان به طور کامل و دقیق رصد شده و پس از شناسایی از طریق رسانه ها معرفی 

می شوند.
شهنام اشتری در جمع معاونین و روسای ستادی این مجموعه، افزود: در این راستا معاونت محیط 
انسانی باید واحدهای آلاینده را در حداقل زمان ممکن پس از بررسی و ارزیابی های دقیق و با 

رویکردهای پایشی جدید معرفی کند.
وی با تاکید بر حمایت حفاظت محیط زیست از تولید و چرخه اقتصادی استان، یادآور شد: اما در 
صورت بروز هر نوع آلودگی زیست محیطی مماشاتی با این واحدها انجام نخواهد شد و مقررات و 

موازین زیست محیطی باید رعایت شود.
اشتری با اشاره به افزایش ظرفیت کشتارگاه های مرغ در آذربایجان شرقی در ماه های اخیر، بر 
توجه و رصد دقیق این واحدها از نظر آلایندگی تاکید و اضافه کرد: یکی از کشتارگاه های مرغ 
تبریز که اقدام به افزایش ظرفیت کرده است، باید دقیق پیگیری شود و چنانچه امکان جابجایی به 

محل دیگر میسر است، در اولین فرصت اقدامات لازم آغاز شود.
آذربایجان  زیست  معاونت محیط طبیعی حفاظت محیط  در  رویکرد علمی  به  توجه  با  وی گفت: 
در  بیشتری  پویایی  اما  است،  تاثیرگذار  و  مهم  بسیار  این بخش  رسانی های  اطلاع  نحوه  شرقی 

این حوزه نیاز است.
اشتری ادامه داد: معاونت محیط طبیعی اداره کل آذربایجان شرقی اکنون مجهز به سامانه پایش 
هوشمند و پهپادی است که باید پس از ارزیابی های دقیق، شناسایی مناطق تحت مدیریت با ارزش 

حفاظتی افزایش یابد.
وی برگزاری دوره های آموزشی اثربخش برای مدیران و کارشناسان و محیط بانان محیط زیست 
را ضروری دانست و نسبت به برگزاری برنامه مناسب با رویکرد جدید در هفته زمین پاک مصادف 
با دوم اردیبهشت ماه ۱۴۰۳ تاکید کرد. مدیر کل حفاظت محیط زیست آذربایجان شرقی با اشاره 
به شعار امسال مبنی بر جهش تولید با مشارکت مردمی، گفت: به پشتوانه دولت مردمی افزایش و 
بهبود عملکرد در استان به طور منسجم در دست پیگیری قرار دارد و باید گام های منسجم تر و رو 

به جلو در این خصوص برداشته شود.

رئیس سازمان جهادکشاورزی آذربایجان شرقی با اشاره به کسب رتبه نخست استان در کشاورزی 
قراردادی در سال زراعی گذشته، از رشد ۱۶ برابری سطح کشت قراردادی در استان در سال زراعی 

جاری خبر داد.
اکبر فتحی در گفت وگو با خبرنگاران، اظهار کرد: ایجاد نهادهای تخصصی برای انتقال دانش فنی، 
افزایش کمی و کیفی تولید و ساماندهی واحدهای تولید در یک زنجیره تولید با اجرای کشاورزی 

قراردادی محقق می شود.
وی افزود: کشت قراردادی، یکی از موضوعاتی است که در راستای تحقق شعار سال »جهش تولید 
با مشارکت مردم « در دستور کار وزارت جهاد کشاورزی قرار دارد و یکی از پیش شرط های اصلی 

تحقق آن نیز مشارکت کشاورزان و بهره برداران بخش است.
وزارت  ایران  دولتی  بازرگانی  تخصصی  مادر  با شرکت  قرارداد  انعقاد  با  کشاورزان  داد:  ادامه  وی 
جهاد کشاورزی و سازمان مرکزی تعاون روستایی به عنوان مجموعه دولتی و همچنین تشکل ها 

و بخش های خصوصی که نیاز به گندم دارند، تولید و فروش را به صورت بهینه مدیریت می کنند.
وی ادامه داد: در بستر قرارداد، یک سری کمک های مالی به کشاورزان می شود که در نهایت منجر 

به افزایش تولید در واحد سطح محصولات خواهد شد.
طرح  مزایای  از  آگاهی  با  استان  کشاورزان  اراضی  از  هکتار  هزار   ۳۴۱ کرد:  خاطرنشان  فتحی 
کشاورزی قراردادی و با تلاش همه مدیران و کارشناسان سازمان جهادکشاورزی آذربایجان شرقی 
تحت کشاورزی قراردادی قرار گرفته که بیشترین سطح عقد قرارداد کشور را به خود اختصاص 

داده است.
وی از تحقق ۹۶ درصدی برنامه کشت  قراردادی گندم در آذربایجان شرقی خبر داد و افزود: تخفیف 
۲۰ درصدی بیمه و پرداخت یک میلیون و پانصد هزار ریال به ازای هر تن گندم تحویلی شماری 

از مزایای کشت قراردادی است.
هکتار(،   ۹۴۰ و  ۳۴۹هزار  شرقی)  آذربایجان  استان های  ترتیب  به  ابلاغی،  برنامه  سطح  نظر  از 
ابلاغی  سطح  بیشترین  هکتار(   ۳۲۴ و  ۲۶۵هزار   ( کردستان  و  هکتار(   ۷۸ و  ۳۱۵هزار  همدان) 
کشاورزی قراردادی را به خود اختصاص داده اند و استان های کرمانشاه، خوزستان، فارس و گلستان 

در ردیف های بعدی قرار گرفته اند.

معاون فنی و راه روستایی اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان شرقی :

ورود وسایل نقلیه به آذربایجان شرقی چهار درصد افزایش یافت
نقل  و  حمل  و  راهداری  کل  اداره  روستایی  راه  و  فنی  معاون 
جاده ای آذربایجان شرقی گفت: در سال گذشته تعداد وسیله نقلیه 
که  بود  دستگاه  هزار  و ۲۰  میلیون  استان حدود ۲۱  به  ورودی 

نسبت به سال ۱۴۰۱ حدود چهار درصد افزایش یافت.
جواد عبدی ادامه داد: در این بازه زمانی تعداد وسیله نقلیه خروجی 
بود که  میلیون و ۵۰۰ هزار دستگاه خودرو  استان حدود ۲۱  از 
نشان می  را  به سال ۱۴۰۱  نسبت  پنج درصدی  افزایش حدود 

دهد.
در  خودرویی  تردد  میزان  گذشته  سال  در  اینکه  بیان  با  وی 

جاده های استان نسبت به سال ۱۴۰۱ حدود سه درصد افزایش 
از ۳۸۵ میلیون و ۸۸۱ هزار  یافت، گفت: در سال گذشته بیش 
تردد خودرو در جاده های استان ثبت شده است، در حالی که در 
در  تردد خودرویی  هزار  و ۵۶۵  میلیون  سال ۱۴۰۱ حدود ۳۵۵ 

جاده های استان ثبت شده بود.
وی با بیان اینکه ۹۸ دستگاه ترددشمار آنلاین تردد خودروها در 
جاده های مختلف استان را ثبت می کنند، اظهار کرد: از کل تردد 
ثبت شده، ۱۳ درصد مربوط به وسایل نقلیه سنگین و ۸۷ درصد 

وسایل نقلیه سبک است.

نقل  و  حمل  و  راهداری  کل  اداره  روستایی  راه  و  فنی  معاون 
در سال  استان  پرترددترین جاده های  آذربایجان شرقی  جاده ای 
جنوبی  کنارگذر  برگشت  و  رفت  مسیرهای  ترتیب  به  را  گذشته 
تبریز-صوفیان،  ایلخچی-تبریز،  تبریز(،  شهیدکسایی)باسمنج- 

آذرشهر-ایلخچی، ملکان-بناب و بناب -مراغه اعلام کرد.
خوردوها  متوسط  سرعت  گذشته  سال  در  اینکه  بیان  با  عبدی، 
در جاده های استان ۸۵ کیلومتر در ساعت بود، افزود: ۱۰ درصد 
با فاصله غیرمجاز  از ترددها با سرعت غیرمجاز و ۱۸درصد نیز 

خودروها ثبت شده است.



 >>>>>>>>>>>> >>>>>>>>>>>

 شماره ۱۴۶0
یکشنبه
۱۹ فروردین ۱۴03 

>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>
جامعه  میهنآ5 ن00مار

اروزنامه

از  بیانیه ای ضمن تقدیر  مدیرکل تبلیغات اسلامی قزوین با صدور 
نوید  را  حضور  این  قدس،  روز  راهپیمایی  در  مردم  باشکوه  حضور 

بخش آینده ای درخشان دانست.
به گزارش خبرگزاری مهر، حجت الاسلام یوسف پورآرین با صدور 
بیانیه ای از حضور مردم در راهپیمایی با شکوه روز قدس تقدیر کرد 
و گفت: این حضور نشان از درک عمیق، امید به آینده و حرکت در 

مسیر انقلاب و آرمانهای بنیانگذار کبیر آن دارد.
متن این بیانیه به این شرح است:

و  عظیم  حضور  قزوین  در صحنه ی  همیشه  و  انقلابی  فهیم  مردم 
حماسی امروز شما، مردم بصیر و و ولایت مدار در جای جای استان 
قزوین که در لبیک به ندای معمار کبیر انقلاب اسلامی و پیروی از 
منویات رهبر معظم انقلاب حضرت آیت الله امام خامنه ای، نشان 
از درک عمیق، امید به آینده و حرکت در مسیر انقلاب و آرمانهای 

بنیانگذار کبیر آن دارد.
همانا حضور گسترده و بی نظیر شما أحاد مردم عزیز، بویژه بانوان 
آینده ای  نوید بخش  انقلاب  نوجوان و جوانان نسل چهارم  ارجمند، 
درخشان برای زمینه سازی امر ظهور حضرت ولی عصر عجل الله 

تعالی فرجه الشریف است.
مادحین  همچنین حضور گسترده ی روحانیون، هیأت های مذهبی، 
و کنشگران عرصه ی تبلیغ، یکبار دیگر، اهمیت و اثر بخشی حضور 
عمارهای انقلاب را برای رساندن پیام توحید و تحقق کلمه ی حق 
ثابت نمود.راهپیمایی روز جهانی قدس امسال، به عنوان یک حرکت 
در  ملت  بصیرت  و  همبستگی  اتحاد،  وحدت،  دهنده  نشان  حماسی 

برابر استکبار جهانی و دفاع از ملت های مظلوم و آزاده بود.

تشدید  و  الاقصی  طوفان  حماسه ی  به  توجه  با  امسال  قدس  روز 
جنایت های صهیونیزم جهانی به عاملیت رژیم جعلی اسرائیل فرصتی 
طلایی بود تا قدرت، ابهت و صلابت و اقتدار مسلمانان آزاده جهان 
به رخ ستمگران کشیده شود و ناقوس سقوط و تباهی و اضمحلال 

غارتگران و متجاوزان به صدا درآید.
و  بصیر  مردم  شما  حضور  از  تا  دانم  می  فرض  خود  بر  اینجانب 
ولایتمدار بویژه شبکه ی خدوم عرصه ی تبلیغ و جهاد تبیین، علی 

الخصوص روحانیت مکرم، هیأت های مذهبی شورآفرین، مادحین و 
شهید  استان  قرآنی  جامعه  و  طهارت  و  عصمت  بیت  اهل  ذاکرین 
پرور قزوین، همچنین خانواده های معزز شهدا، جانبازان و ایثارگران 
در  فلسطین  ستمدیده  مردم  از  حمایت  در  که  محترم  مسئولین  و 
صحنه حضور یافتند، تقدیر و تشکر نموده و از خداوند منان، اقتدار و 
سربلندی روز افزون اسلام و مقام معظم رهبری جمهوری اسلامی 

ایران و نابودی رژیم صهیونیستی را مسئلت نمایم.

مدیرکل تبلیغات اسلامی قزوین:

حضور مردم در راهپیمایی روز قدس نوید بخش 
آینده ای درخشان است

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان قزوین :

تردد خودروها نوروز امسال در قزوین ۱۱ درصد 
افزایش داشت

ترددهای صورت  تعداد  گفت:  قزوین  استان  ای  جاده  نقل  و  و حمل  راهداری  مدیرکل 
گرفته در مسیرهای ارتباطی استان طی تعطیلات نوروزی امسال نسبت به مدت مشابه 

سال گذشته در مجموع ۱۱ درصد افزایش داشت.
جواد حق لطفی اظهار کرد: براساس آمار ثبت شده توسط ۴۰ دستگاه تردد شمار، از ۲۵ 
اسفندماه گذشته تا ۱۵ فروردین ماه جاری، ۲۵ میلیون و ۲۲۰ هزار و ۲۶۴ دستگاه خودرو 
از سطح آزادراه، بزرگراه و راه های اصلی این استان عبور کردند در حالی که این آمار سال 

گذشته طی همین مدت ۲۲ میلیون و ۶۲۸ هزار و ۴۴۹ دستگاه خودرو بود.
وی ادامه داد: در حوزه جا به جایی مسافران نیز امسال و در تعطیلات نوروزی ۵۶ هزار و 
۱۵۱ مسافر از پایانه های مسافربری استان به اقصی نقاط کشور جا به جا شدند که این آمار 
با ۱۵ درصد کاهش، در مدت زمان مشابه سال گذشته ۷۱ هزار و ۹۱۹ مسافر همراه بود.

دستگاه   ۶۹۰ و  بوس  مینی  دستگاه   ۸۴۵ اتوبوس،  دستگاه   ۱۶۴ مسوول،  این  گفته  به 
سواری کرایه وظیفه انتقال و جا به جایی مسافران حاضر در پایانه های مسافربری سطح 

استان را برعهده داشتند.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان قزوین اضافه کرد: در حوزه تصادفات جاده 
ای نیز امسال با تدابیر صورت گرفته در حوزه برقراری امنیت در سطح راه های ارتباطی 
استان از سوی این اداره کل و پلیس راه، تعداد تصادفات به وقوع پیوسته در مدت زمان 
تعطیلی نوروز ۵۳۹ فقره ثبت شد که این میزان نسبت به مدت مشابه سال گذشته با ۱۵ 

درصد کاهش، ۶۲۷ فقره بود.

 شماره ۱۴۴۲
دوشنبه
۷ اسفند ۱۴0۲ 

 رییس سازمان مدیریت و برنامه ریزی قزوین :

پایین ترین نرخ بیکاری برای قزوین ثبت شد

 فرمانده انتظامی بویین زهرا :

بیش از ۹ کیلوگرم تریاک در بویین زهرا کشف شد

 رییس سازمان مدیریت و برنامه ریزی قزوین گفت: نرخ بیکاری قزوین در زمستان سال 
گذشته به رقم ۴.۷ رسید که پایین ترین نرخ بیکاری را در کشور ثبت کرد.

سعید وکیلی اظهار کرد: قزوین با برنامه  ریزی های صورت گرفته و تدوین برنامه های 
اقتصادی مهم در سال گذشته توانست در مهمترین شاخصه اقتصادی، یعنی بیکاری آمار 

بسیار خوبی از خود برجای بگذارد.
وی اضافه کرد: براساس اعلام مرکز آمار ایران، نرخ بیکار استان قزوین در فصل زمستان 
سال گذشته کمترین نرخ بیکاری در هشت سال گذشته بود که انجام این مساله یکی از 

دستاوردهای مهم در حوزه تولید محسوب می شود.
وکیلی تصریح کرد: علاوه بر بسترسازی های مناسب جهت اشتغال و فراهم شدن زمینه 
کار، بخشی از کاهش نرخ بیکاری در این فصل به دلیل کاهش نرخ مشارکت و بالا 
رفتن جمعیت غیرفعال بوده است. گفتنی است، قزوین بهار سال ۱۴۰۲ در پایین بودن 
نرخ بیکاری رتبه چهارم کشور را داشت که این رقم در پایان سال گذشته به ۴.۷ رسید.

 فرمانده انتظامی بویین زهرا گفت: ۹ کیلو و ۷۰۰ گرم موادمخدر از نوع تریاک در این 
شهرستان کشف و یک قاچاقچی نیز در این رابطه دستگیر شد.

بویین زهرا در  با موادمخدر  مبارزه  پلیس  ماموران  اظهار کرد:  اله عبدی  سرهنگ وجیه 
این  از قاچاقیچان به  انتقال مقادیری مواد مخدر توسط یکی  بر  پی کسب خبری مبنی 

شهرستان بلافاصله بررسی موضوع را در دستور کار خود قرار دادند.
وی افزود: ماموران پس از انجام اقدامات اطلاعاتی و پلیسی، خودروی حامل مواد مخدر را 
در جاده های ارتباطی این شهرستان شناسایی و در یک عملیاتی ضربتی و غافلگیرانه آن 

را در مبدا ورودی شهر بویین زهرا متوقف کردند.
سرهنگ عبدی خاطرنشان کرد: پس از توقف خودرو توسط ماموران و در بازرسی به عمل 
آمده، ۹ کیلو و ۷۰۰ گرم موادمخدر از نوع تریاک را کشف و یک دستگاه خودرو پراید 

حامل مواد را نیز توقیف کردند.
فرمانده انتظامی شهرستان بویین زهرا با اشاره به اینکه در این عملیات یک سوداگر مرگ 
مراحل  ادامه  برای  موادمخدر کشف شده  به همراه  متهم  کرد:  دستگیر شد، خاطرنشان 

قانونی به مراجع قضایی معرفی شد.

امام جمعه زنجان:

اولویت هزینه کرد زکات فطره معیشت 
نیازمندان است

رییس کل دادگستری قزوین :

احیا و راه اندازی ۶ شرکت ورشکسته 
در قزوین

نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه شهر زنجان با تاکید بر اهمیت پرداخت زکات، 
گفت: اولویت هزینه کرد زکات فطره معیشت فقرا و نیازمندان است.

حجت الاسلام علی خاتمی در جلسه شورای زکات استان زنجان با بیان اینکه افزایش 
زکات پرداختی و پیشرفت کارها از همکاری خوب میان بهزیستی، کمیته امداد و انسجام 
امور حکایت می کند، اظهار داشت: امیدواریم امسال نیز جمع آوری و توزیع زکات فطره 

با همان انسجام همیشگی انجام شود.
ریال هم مجوز هزینه کرد در بخش  فقرا یک  از مصارف  امداد  تاکید کرد: کمیته  وی 
کارکنان و سایر امور جاری این نهاد را ندارد و از ابتدای فعالیت کمیته امداد موضوع بر 

این روال بوده است.
نماینده ولی فقیه در استان زنجان گفت: فتوای اکثر علما این است که باید اولویت فطریه 

معیشت نیازمندان باشد و باید بر همین اساس عمل شود.
وی به اهمیت تبلیغات به ویژه زکات از طریق رسانه ها اشاره کرد و گفت: اگر با تبلیغات 
مشارکت  کنیم  جلب  را  آنها  اعتماد  و  برسانیم  مردم  گوش  به  را  خود  عملکرد  درست 

اجتماعی را در برنامه های مختلف مشاهده می کنیم.
نماینده ولی فقیه در استان زنجان به اجرای طرح اکرام ایتام و محسنین نیز اشاره کرد 
و افزود: انتظار داریم در این باره نیز اطلاع رسانی بیشتری صورت گیرد چراکه احتمالا 
اغلب مردم، مشارکت  بسا که در صورت اطلاع  نیستند و چه  این کار مطلع  از  افرادی 

بیشتر خواهد شد.

رییس کل دادگستری قزوین از احیا و راه اندازی ۶ شرکت ورشکسته در سال گذشته خبر 
داد و گفت: فعالیت دوباره این تعداد از واحدهای تولیدی توانست ۱۷۵ فرصت شغلی جدید 

را در سطح استان فراهم کند.
علی شعبانی اظهار کرد: براساس قانون تجارت پس از صدور رای قطعی از محاکم قضایی، 

به یک بنگاه اقتصادی ورشکسته اطلاق می شود.
وی ادامه داد: سال گذشته برای ۵۷ شرکت ورشکسته در سطح استان یک هزار و ۵۹۰ 
فقره پرونده با موضوعاتی از قبیل پرونده محاکماتی، بدهکاری، بستانکاری، اداری و سایر 
ادرای،  اقدامات حقوقی، قضایی،  و  واحدها تشکیل  این  به مشکلات  مربوط  موضوعات 
مالی و تامینی جهت حفظ حقوق ورشکسته و احیای کارگاه های تجاری در اداره تصفیه 

امور ورشکستگی دادگستری استان قزوین انجام شد.
رییس کل دادگستری استان قزوین تاکید کرد: از فروش اموال در مزایده، اجاره بها و سود 
سپرده درآمدی بالغ بر ۲۴۲ میلیارد ریال حاصل شد که بخشی از موجودی ورشکستگان 
به میزان ۶۳ میلیارد و ریال به ۱۳۰ طلبکار جهت تسویه پرداخت، ۴۰ میلیارد ریال به 
سهامداران و واریز ۴۵ میلیارد ریال به صندوق خزانه دولت و همچنین بدهی ۱۸ شرکت 

و تاجر ورشکسته پرداخت و آگهی ختم ورشکستگی آنان نیز صادر شد.
به گفته وی، در همین راستا ۴۱۰ پرونده مرتبط به ورشکستگان هم مختومه اعلام شد.

شعبانی خاطرنشان کرد: با تلاش همکاران در اداره تصفیه و امور ورشکستگی دادگستری 
کل استان قزوین، ۶ شرکت در استان احیا و راه اندازی شده و و ۲ شرکت دیگر نیز در حال 

احیا است که شرایط اشتغال به کار ۱۷۵ نفر در این واحدها فراهم خواهد شد.

مدیرکل ورزش و جوانان استان زنجان:

تحقق شعار سال در عرصه ورزش ملموس تر است
-مدیرکل ورزش و جوانان استان زنجان گفت: تحقق شعار 
امسال در عرصه ورزش نسبت به سایر بخش ها ملموس تر 

خواهد بود.
مبنی  امسال  شعار  تحقق  اینکه  به  اشاره  با  بازرگان  جواد 
بر جهش تولید با مشارکت مردم در حوزه ورزش می تواند 
ملموس تر از سایر بخش ها باشد، افزود: یکی از زمینه های 
دست یابی و تحقق شعار امسال در حوزه ورزش، اهتمام به 
تولید محصولات ورزشی است؛ چرا که معتقدیم اگر در این 
خواهد  اتفاق  تولید  در  جهش  برسیم،  خودکفایی  به  زمینه 
افتاد.وی با اشاره به اینکه نام گذاری شعار امسال به »جهش 

موضوع  به  که  است  معنی  بدین  مردم«  مشارکت  با  تولید 
اقتصاد در همه زمینه ها و مولفه ها توجه شده است، اظهار 
کرد: شعار هر سال همواره کلیدواژه حل مشکلات بوده و با 
توجه به اینکه مقوله اقتصاد در دهه های اخیر بیش از پیش 
از  موضوع  این  با  نیز  سال  شعارهای  لذا  بوده،  توجه  مورد 

سوی مقام معظم رهبری مطرح شده است.
این مسؤول با تاکید بر اینکه برای اینکه شاهد تحقق جهش 
تولید به معنای واقعی کلمه باشیم، باید از ظرفیت ارزشمند 
و مهمی چون مشارکت مردمی در این راه بهره مند شویم، 
ادامه داد: مردم در اکثر جوامع به عنوان یکی از محورهای 

از  می روند،  شمار  به  مختلف  بخش های  در  توسعه  اصلی 
از  بسیاری  می تواند  عظیم  ظرفیت  این  از  استفاده  رو  این 

مشکلات فرا روی جهش تولید را از بین ببرد.
مدیرکل ورزش و جوانان استان زنجان با بیان اینکه برای 
همه  تخصص  و  ظرفیت  از  باید  تولید  جهش  به  رسیدن 
مردم استفاده و هم افزایی واقعی در این زمینه ایجاد شود، 
تصریح کرد: یکی از بخش هایی که می توان از این ظرفیت 
استفاده کرد، عرصه ورزش است؛ چرا که می توان با تولید 
محصولات ورزشی، به خودکفایی در این زمینه که جامعه 

آماری زیادی را به خود اختصاص داده است، دست یافت.

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

شماره  به  اصلاحی  رای  و  مورخ۱۴۰۲/۰۴/۲۴   ۱۴۰۲۶۰۳۰۹۰۶۸۰۰۱۸۴۹ شماره  رای  برابر 
وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  اول  ۱۴۰۲/۱۱/۱۸هیات  مورخ    ۱۴۰۲۶۰۳۰۹۰۶۸۰۰۶۲۵۲
قزوین  دو  منطقه  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی مالکیت آقای محسن شاه سواریان به شناسنامه شماره ۱۷۷ کدملی 
۴۳۲۳۵۰۰۵۵۶ صادره از قزوین فرزند ابوالقاسم در ششدانگ یک قطعه باغ سنتی به مساحت۱۴۵۰/۱۷ 
متر مربع پلاک شماره ۵۱ فرعی از ۲۳ اصلی و با قید اینکه تحدید حدود توسط واحد ثبتی انجام گردد و با 
رعایت حرائم واقع در قزوین بخش ۵ حوزه ثبت ملک منطقه دو قزوین خریداری مع الواسطه از فاطمه 
و صفیه پیوندچی تائید و محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
۱۵ روز آگهی میشود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
،اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی  ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهدشد.

تاریخ انتشار نوبت اول :۱۴۰۳/۰۱/۱۹
تاریخ انتشار نوبت دوم:۱۴۰۳/۰۲/۳

صمد قدیم آبادی- رئیس ثبت اسناد و املاک شناسه آگهی :۱۶8۲۶5۹
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اقتصاد  شماره ۶۱۴۶0
یکشنبه
۱۹ فروردین ۱۴03 

 روزنامه آرمان میهن گرافیک

ترفندهایی برای صرفه جویی در خرید لباس

خرید  لیست 
وسایل  برای 
و  تهیه  ضروری 
برای آن بودجه 

تعیین کنید.

و  صبر  با 
خرید  حوصله 
پیش  را  لباس 
عجله  و  ببرید 

نکنید.

ها  حراجی  از 
کنید  استفاده 
حال  عین  در  و 
را  ارزانی  گول 

هم نخورید.

می آیند  مدها 
به  می روند  و 
نکنید  توجه  آن 
با  لباسهایی  و 
عمر بالا بخرید.

زمستانی  لباس 
را در آغاز گرما، 
تابستانی  لباس 
آغاز  در   را 

سرما بخرید.

این  از  همیشه 
که پولتان خرج 
چه چیزی شده 
حاصل  اطمینان 

کنید.

         

معاون برنامه ریزی و توسعه فرمانداری کرج:

 جشنواره و همایش نان و فرآورده های تکمیلی آن در کرج برگزار شود
پیشنهاد  کرج  فرمانداری  توسعه  و  ریزی  برنامه  معاون   
برگزاری جشنواره و همایش تخصصی نان و فرآورده های 

تکمیلی در حوزه صنایع غذایی مطرح کرد.
به گزارش خبرگزاری مهر، مهدی فراهانی گفت: از آنجایی 
که ۳۱ فروردین ماه در تقویم ملی به عنوان روز گندم و 
البرز و شهر کرج نیز کانون  نان نامگذاری شده و استان 
استقرار صنایع تولیدی نان با برندهای شناخته شده ملی به 
شمار می رود، لذا پیشنهادات لازم جهت برگزاری جشنواره 
به  آن  تکمیلی  فرآورده های  و  نان  تخصصی  همایش  و 

استان اعلام شده است.
به  اشاره  با  فرمانداری کرج  برنامه ریزی و توسعه  معاون 
نان های صنعتی،  دستاورد  معرفی  نمایشگاه  برپایی  اینکه 

سنتی، فانتزی و ... از جمله موارد جنبی پیشنهادی برای 
مذکور یک  کرد: طرح  است، مطرح  رویداد  این  برگزاری 
حرکت اجرایی در مسیر تحقق شعار سال برای مشارکت 
شمار  به  اقتصادی  عرصه  در  و کلان  خُرد  تولیدکنندگان 

می رود.
حوزه  در  فعال  برتر  تولیدکنندگان  معرفی  کرد:  بیان  وی 
تولید نان، به روز رسانی آخرین دستاوردهای تخصصی و 
نوآورانه در زمینه تولید نان در قالب کارگاه آموزشی ویژه 
کیفی  سطح  بهبود  و  افزایش  به  که  عرصه  این  فعالان 
نان منتج خواهد شد بر کارکرد محتوا محوری این رویداد 

می افزاید.
فراهانی با اشاره به استمرار نظارت های فرمانداری کرج بر 

فعالیت نانوایی ها در مرکز استان البرز عنوان کرد: دفتر امور 
اقتصادی استانداری، اداره کل صنعت، معدن و تجارت و 
اداره کل غله استان البرز و اتحادیه نانوایان متولی اجرای 

این طرح هستند.

مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان البرز گفت: 
فجرانه  در طرح  فروردین ماه  پایان ۱۵  تا  اسفند  از ۲۰ 
الکترونیکی مردم ۱۹۹ میلیارد ریال در قالب  کالابرگ 

۴۳۱ هزار تراکنش خرید انجام دادند.
اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  کل  مدیر  دارایی،  عبداله 
را  عملکردی  سوم  رتبه  البرز  استان  البرز،گفت:  استان 
حدودا  استان  در  ما  آورد.  دست  به  کالابرگ  طرح  در 
هفتصد هزار خانوار مشمول طرح داریم، از این تعداد در 

مرحله دوم از ۲۰ اسفند تا پایان ۱۵ فروردین ماه بیش 
از ۳۵۰ هزار خانوار خرید کردند و مشارکت ۵۰ درصدی 

اتفاق افتاد.
وی افزود: از ۲۰ اسفند تا پایان ۱۵ فروردین ماه در طرح 
فجرانه کالابرگ الکترونیکی مردم ۱۹۹ میلیارد ریال در 

قالب ۴۳۱ هزار تراکنش خرید انجام دادند. 
به گفته دارایی در مرحله نخست نیز مردم البرز با بیش 
از ۵۸۲ هزار خانوار مشارکت کننده در طرح فجرانه در 

قالب ۶۷۹ هزار تراکنش بیش از ۳۳۲ میلیارد ریال اعتبار 
مصرفی و با مشارکت هشتاد و چهار درصدی را به خود 

اختصاص دادند.
این مقام مسؤول از اجرای مرحله سوم طرح کالابرگ 
الکترونیک با حذف شرط خرید ۲۰۰ هزار تومانی گفت: 
 ۱۷ تا  حالی  در  الکترونیک  فجرانه  طرح  دوم  مرحله 
فروردین ماه ادامه داشت که مرحله سوم آن نیز از ۱۸ 

فروردین ماه آغاز خواهد شد.
البرز  استان  اجتماعی  رفاه  و  کار  تعاون،  مدیرکل 
خاطرنشان کرد: در این طرح »شرط ۲۰۰ هزار تومان 
تشویقی  اعتبار  و  شده  حذف  یارانه«  از  خرید  حداقل 
مشمولان به ازای هر نفر از ۱۲۰ به ۲۲۰ هزار تومان 

افزایش یافته است.
طریق  از  الکترونیکی  برگ  کالا  برنامه  است  گفتنی 
کد  اجرای  یا  و   https://shoma.sfara.ir سایت 
شماره  است.  دریافت  قابل   *۵۰۰*۱۴۶۳# دستوری 
تلفن »۶۳۶۹« برای اعلام شکایت و انتقاد از محل های 

اجرای طرح کالابرگ تعیین شده است.
اعتبار  اما، دولت شبکه ملی  این طرح  از  استفاده  برای 
)شما( را بر اساس هر کدملی راه اندازی شده تا با استفاده 
از آن، سرپرستان خانواده بتوانند مانده اعتبار یارانه خود 
را مشاهده کنند و همچنین از موقعیت مکانی ۲۱۱ هزار 

فروشگاه  متصل به طرح و لیست اقلام مطلع شوند.

مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان البرز :

استان البرز رتبه سوم عملکردی را در 
طرح کالابرگ به دست آورد

3 عامل آسیب پذیری مغز در برابر زوال عقل

از میان انبوهی از عوامل خطر احتمالی برای زوال عقل، سه مورد در یک تحلیل جدید 
بسیار برجسته شدند: دیابت، آلودگی هوا و الکل.

به گزارش خبرنگار مهر به نقل از هلث دی نیوز، محققان بریتانیایی و آمریکایی از اسکن 
مغز برای تمرکز بر شبکه عصبی استفاده کردند که آنها را »نقطه ضعیف« در مغز نامیدند. 
این شبکه به عنوان آسیب پذیر در برابر اثرات پیری و همچنین بیماری آلزایمر، بیماری 

پارکینسون و سایر شرایط شناخته شده است.
دانشگاه  در  بالینی  اعصاب  علوم  استادیار  و  تحقیق  تیم  سرپرست  دویوآد«،  »گینال 
آکسفورد، توضیح داد که شبکه عصبی تنها در دوران نوجوانی شروع به رشد می کند و در 

سنین بالا نشانه هایی از زوال را نشان می دهد.
گروه تحقیق، اسکن های مغزی بیش از ۴۰۰۰۰ سالمند را مورد بررسی قرار داد.

بر روی شبکه عصبی هدفمند  را  تأثیر ۱۶۱ عامل خطر مختلف زوال عقل  این مطالعه 
الکل، سیگار  این موارد شامل فشار خون، کلسترول، دیابت، وزن، مصرف  بررسی کرد. 
غذایی،  رژیم  بودن،  اجتماعی  خواب،  شنوایی،  هوا،  آلودگی  التهاب،  افسردگی،  کشیدن، 

فعالیت بدنی و آموزش بود.
دویوآد گفت: »به نظر می رسد سه عامل خطر بیشتر از بقیه، شبکه را تضعیف می کند.«

وی افزود: »ما می دانیم که شکل مناطق مغز در اوایل پیری تخریب می شود، و در این 
مطالعه جدید نشان داده ایم که این قسمت های خاص از مغز در معرض دیابت، آلودگی 

هوای مرتبط با ترافیک و الکل، بیشتر در برابر زوال عقل آسیب پذیر هستند.«
این تیم همچنین به ژنتیک خاصی که ممکن است مغز فرد را کم و بیش آسیب پذیر 

کند، پی برد.
دویوآد گفت: »چندین تغییر در ژنوم این شبکه مغز را تحت تأثیر قرار می دهد و آنها در 

مرگ و میر قلبی عروقی، اسکیزوفرنی، آلزایمر و پارکینسون نقش دارند.«

سلامت

روزانه 3۰ دقیقه کمتر نشستن باعث کاهش 
فشارخون بالا می شود

از برخاستن و تحرک بیشتر، فشارخون شان  بعد  یک مطالعه جدید می گوید سالمندان 
پایین می آید.

زمان کمتر  بردند مدت  پی  نیوز، محققان  از هلث دی  نقل  به  به گزارش خبرنگار مهر 
نشستن منجر به کاهش نزدیک به ۳.۵ امتیاز در فشار خون متوسط سالمندان شد.

در مقایسه، افزایش فعالیت بدنی به طور معمول منجر به کاهش متوسط ۴ نمره در فشار 
خون و کاهش وزن می شود.

»دوری روزنبرگ«، محقق اصلی از مؤسسه تحقیقاتی کایسر واشنگتن، گفت: »یافته های 
افراد  برای  تغییری است که ممکن است  زیرا نشستن کمتر  امیدوارکننده است  واقعاً  ما 
راحت تر از افزایش فعالیت بدنی باشد، به خصوص برای بزرگسالان مسن که احتمالًا با 

محدودیت هایی مانند درد مزمن یا کاهش عملکرد بدنی زندگی می کنند.«
محققان گفتند که بزرگسالان مسن به طور معمول بین ۶۵ تا ۸۰ ٪ از ساعات بیداری 

خود می نشینند. این رفتارهای بی تحرک می تواند منجر به بیماری قلبی و دیابت شود.
این مطالعه جدید شامل ۲۸۳ سالمند در سنین ۶۰ تا ۸۹ در ایالت واشنگتن بود.

پاک آیین عنوان کرد؛

تعرفه  پزشکان عمومی مورد تایید
 وزارت بهداشت نیست

تأیید  تعرفه های اعلامی معاینه پزشکان عمومی مورد  سخنگوی وزارت بهداشت گفت: 
وزارت بهداشت نیست و تعرفه مذکور متعاقباً از سوی وزارتخانه اعلام می شود.

به گزارش خبرگزاری مهر، پدرام پاک آئین افزود: بیشترین افزایش تعرفه خدمات درمانی، 
در  پزشکان  ماندگاری  و  درمانی  مراکز  هزینه های  تأمین  هدف  با  پزشکی  و  تشخیصی 
بخش دولتی به میزان ۳۵ درصد در دولت سیزدهم و برای سال ۱۴۰۳ صورت گرفته که 

اعم از هزینه های خدمات بیمارستانی و سهم پزشکان است.
وی ادامه داد: سهم پزشکان )شامل جز حرفه ای و حق ویزیت( هنوز از سوی دولت ابلاغ و 

اعلام نشده و ارقام اعلام شده در رسانه ها و فضای مجازی فاقد اعتبار است.
آن  تصویب  و  درمانی  خدمات  تعرفه  محاسبه  کرد:  تصریح  بهداشت  وزارت  سخنگوی 
در دولت با رویکرد تعادلی مبنی بر حمایت از سبد معیشتی مردم، تأمین حق جامعه در 
دسترسی آسان و ارزان به خدمات درمان و ماندگاری پزشکان در بخش دولتی صورت 

گرفته است.



میهنآ ن00مار
<<<<<<<<<<< <<<<<<<<<<<< اروزنامه >>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>>

ورزش  شماره ۷۱۴۶0
یکشنبه
۱۹ فروردین ۱۴03 

رییس فدراسیون وزنه برداری گفت: داوران ایران باید در المپیک قضاوت 
می کردند اما با توجه به این موضوع شرایط حضور در المپیک پاریس را 

نداشتند.
رفتن  دست  از  درباره  مهر،  خبرنگار  با  گفت وگو  در  انوشیروانی  سجاد 
تکنیکال  گفت:  پاریس  المپیک  در  ایران  وزنه برداری  داوری  سهمیه 
کمیته فدراسیون جهانی برای انتخاب داور یک پروسه در نظر می گیرد 
و در جلسه ای که قبل از مسابقات جهانی قبل از المپیک برگزار می شود 
انتخاب داور،  شاخص های آن را مشخص می کنند. اولین شاخصه برای 
قضاوت آن ها در المپیک است که متأسفانه هیچ یک از داوران ما سابقه 

قضاوت در المپیک را در سال های قبل نداشتند.
در  باید  آن ها  المپیک،  در  داوران  قضاوت  موضوع  بر  علاوه  گفت:  وی 
سه مسابقه جهانی قبل از المپیک هم قضاوت کرده باشند که متأسفانه 
از  تن  چند  شرایط  که  کردیم  را  تلاشمان  تمام  اما  داشتیم  مشکل  ما 
دوستان مثل مقامی و جلیلی را فراهم کنیم. اما با توجه به اینکه کمیته 
برگزار کردند  آقای سم کوفا جلسه ای  ریاست  با  فدراسیون جهانی  فنی 
را  ما شرایط لازم  داوران  از  که هیچ یک  کردند  تعیین  و شاخص هایی 

نداشتند و ما نتوانستیم در المپیک پاریس داور داشته باشیم.
المپیک قبلی، علی مرادی  رئیس فدراسیون وزنه برداری عنوان کرد: در 
هم رئیس فدراسیون بود و هم خودش را به عنوان داور معرفی کرده بود، 
در حالی که ما باید داوران را در شرایطی قرار دهیم که این حق و حقوق 
را برای خودشان کسب کنند. از روزی که ریاست فدراسیون را برعهده 
کردم تلاشم بر این بوده که ۶ تا ۷ داور را به رویدادهای مختلف اعزام 

کنم. برای ما اعمال سلیقه اهمیت ندارد و تلاش می کنیم داوران را به 
مسابقات برون مرزی اعزام کنیم.

انوشیروانی تأکید کرد: خدا را شکر تا به الان به غیر از مسابقات المپیک 
تا  روند  این  هم  بعد  به  این  از  و  کردیم  اعزام  داور  رویدادها  تمامی  در 
المپیک لس آنجلس ادامه خواهد داشت تا بتوانیم شرایط را برای چند داور 

فراهم کنیم تا در المپیک بعدی نماینده داوری داشته باشیم.
وی با اشاره به اعزام مقامی به چندین مسابقه گفت: در زمان سرپرستی 
فدراسیون، مقامی سرپرستی دبیری فدراسیون را برعهده داشت و ما به 
او خیلی اصرار کردیم که شرکت کند اما این اتفاق رخ نداد. در مسابقات 
جهانی عربستان به ما اطلاع دادند که داور شما شرایط حضور در المپیک 
را ندارد به همین خاطر ما هم دیگر مسابقات قطرکاپ او را اعزام نکردیم 
و داور دیگری را معرفی کردیم تا آن ها هم شانس حضور در مسابقات 

برون مرزی داشته باشند.
انوشیروانی تأکید کرد: اما برای المپیک بعدی تلاش می کنیم تا نماینده ای 
داشته باشیم و به همین خاطر در شرف انجام یک آزمون تعیین سطح 
آزمون  این  در  باید  بین المللی  داوران  هستیم.  بین المللی  داوران  برای 
شرکت کنند، نفرات برتر این آزمون تعیین سطح برای حضور در مسابقات 
برون مرزی آماده شوند تا حداقل دو داور برای المپیک بعدی حائز شرایط 
حضور باشد. رییس فدراسیون وزنه برداری در مورد عدم کسب سهمیه از 
سوی بانوان وزنه برداری خاطرنشان کرد: ما در بخش بانوان تمام توانمان 
را به کار گرفتیم و دقیقاً همان شرایطی که برای مردان در نظر گرفتیم 
برای بانوان هم داشتیم. اردوی بانوان پا به پای آقایان برگزار شد و تمام 

تلاشمان بر این بود که بانوان را به شرایط کسب سهمیه برسانیم. نفراتی 
که از قبل در اردوی تیم ملی بودند پس از حضور باقری نتوانستند شرایط 
حضور در اردو را داشته باشند. بنابراین در ترکیب تیم جوانگرایی صورت 

گرفت و باقری با یک نیم نگاه به آینده حرکت کرد.
وی گفت: ما در بخش بانوان در این مدت استعدادهای خوبی را شناسایی 
کردیم و در المپیک بعدی حتماً در بخش بانوان علاوه بر اینکه سهمیه 
کسب می کنیم احتمال کسب مدال هم خواهیم داشت. این موضوع در 
برنامه های فدراسیون است و تمام تلاشمان را به کار می بریم تا این هدف 
را محقق کنیم. ضمن اینکه بانوان ما هم تمام تلاش خود را به کار گرفتند 

اما الهام حسینی بدشانسی آورد.
 مصدومیت او از ناحیه کمر باعث عقب افتادگی او شد، خیلی هم تلاش 

کرد اما شرایط برای او مهیا نشد.
انوشیروانی در مورد کسب مدال المپیک در بخش مردان گفت: مسابقات 
تقریباً  ما  بوده است.  المپیک  تایلند آخرین مسابقه گزینشی  جام جهانی 
و  است  راحت  مردان  بخش  در  المپیک  بابت کسب سهمیه  از  خیالمان 
الان باید به دنبال کسب مدال المپیک باشیم. بعد از مسابقات جام جهانی 
تایلند هم دوباره اردوهای تیم ملی آغاز خواهد شد و امیدواریم افزایش 
رکورد داشته باشیم. وزنه برداری نیاز دارد تا امسال در المپیک پاریس به 
مدال برسد تا دوباره نگاه ها به این ورزش تغییر کند و خیلی از خانواده ها 
برای حضور فرزندانشان در این رشته ورزشی ترغیب شوند. امیدوارم در 
مورد  بیشتر  آور  مدال  رشته  این  تا  برسد  مدال  به  وزنه برداری  المپیک 

حمایت قرار بگیرد.

رییس فدراسیون وزنه برداری :

داوران شرایط حضور در المپیک را نداشتند

افزایش ۷۰ درصدی جوایز توسط سعودی ها :

عربستان تا 3 سال آینده میزبان
 تنیس بانوان شد

روزنامه ایتالیایی:

لژیونر ایرانی تاوان 
انتخابش را می دهد

در دیدار با اعضای تیم ملی هاکی روی یخ بانوان ایران ؛

کمک 3 میلیاردی کیومرث هاشمی به 
تیم ملی هاکی روی یخ بانوان

رویدادهای مهم  از  برگزاری یکی  امتیاز  رایزنی موفق شد  ماه ها  از  بعد   عربستان سعودی سرانجام 
تنیس زنان را کسب کند.

به گزارش ایرنا، اتحادیه تنیس زنان امروز اعلام کرد پایتخت عربستان سعودی از سال ۲۰۲۴ تا ۲۰۲۶ 
برای سه دوره متوالی میزبان رقابت های پایان فصل زنان خواهد بود.

مقامات فدراسیون عربستان سال گذشته نیز با ارائه پیشنهاداتی وسوسه انگیز به دنبال دریافت میزبانی 
از این رقابت ها بودند، اما برخی چهره های برجسته تنیس زنان نظیر مارتینا ناوراتیلووا و کریس اورت با 
اشاره به سابقه بد این کشور در زمینه حقوق بشر و به ویژه زنان با آن مخالفت کردند تا این امر محقق 
نشود.اما حالا بعد از رایزنی های طولانی به نظر می رسد که سعودی ها در نهایت موفق به جلب موافقت 
مقامات تنیس زنان شده اند و این کشور از سال ۲۰۲۴ تا ۲۰۲۶ در شهر ریاض میزبانی از ستارگان زن 

تنیس جهان را عهده دار خواهد بود.
این  تصمیم  از  انتقادها  به  اشاره  با  زنان  تنیس  اتحادیه  رئیس بخش سرمایه گذاری  استورتی،  مارینا 
اتحادیه گفت: ما صحبت های سازنده ای با مارتینا ناوراتیلووا و کریس اورت در این خصوص داشتیم و 
در نهایت به این نتیجه رسیدیم که این یک تصمیم درست برای تنیس زنان، بازیکنان ما و طرفداران 

است. این یک گام مهم برای توسعه بلندمدت ورزش تنیس به حساب می آید.
مسابقات پایان فصل تنیس زنان که بین هشت بازیکن برتر جهان برگزار می شود، بعد از رقابت های 

گرند اسلم دارای بیشترین امتیاز و جایزه نقدی در تنیس زنان است.
بنابر اعلام فدراسیون تنیس عربستان، مجموع جوایز این مسابقات نیز با ۷۰ درصد افزایش نسبت به 

سال گذشته به رقم بی سابقه ۱۵ میلیون و ۲۵۰ هزار دلار خواهد رسید.
مسابقات پایانی فصل تنیس زنان از تاریخ ۱۲ تا ۱۹ آبان برگزار خواهد شد.

عربستان سال گذشته حق میزبانی از مسابقات نسل آینده تنیس مردان را نیز برای یک دوره پنج ساله 
به دست آورد و گفته می شود آنها به دنبال این هستند تا در تنیس مردان نیز نقش جدی تری ایفا کنند.

مهدی طارمی لژیونر تیم پورتو در آخرین ماه های حضورش در پرتغال روزهای سختی را 
پشت سر می گذارد و مشتاقانه منتظر پایان فصل و حضور در »اینتر« است.

به گزارش خبرنگار مهر، مهدی طارمی لژیونر ایرانی تیم پورتو در هفته های اخیر جایگاه ثابت 
خود را در تیمش از دست داده است و »سرژیو کونسیسائو« سرمربی پورتو نه تنها به او بازی 

نمی دهد بلکه در ۳ دیدار اخیر حتی در لیست نفرات تیمش هم حضور نداشت.
قرارداد طارمی در پایان فصل با پورتو به پایان می رسد این بازیکن طبق مذاکراتی که با 
»اینتر« انجام داده است قصد دارد فصل آینده با پیراهن این تیم ایتالیایی به میدان برود و 

ظاهراً همین مساله موجب بروز چنین مشکلاتی در برای او در پورتو شده است.
پایگاه خبری » Tuttosport« ایتالیا در یادداشتی به بررسی وضعیت مهدی طارمی پرداخته 
تاوان  بازیکن  این  که  است  نوشته  پورتو  در  طارمی  سختی  شرایط  خصوص  در  و  است 
انتخابش را می دهد و در هفته های اخیر به دلیل اینکه فرصت بازی به او نرسیده تشنه بازی 
است و رنج می برد.طارمی از زمان بازگشت از جام ملت های آسیا تنها ۳۲ دقیقه مقابل آرسنال 
در لیگ قهرمانان اروپا و ۲۲ دقیقه دیگر در لیگ داخلی مقابل آروکا به میدان رفت که این 
غیبت در ابتدا به دلیل مصدومیت بود اما سپس تصمیمات فنی »کونسیسائو« منجر به غیبت 
تیم شد.هرچند »کونسیسائو« در آخرین کنفرانس خبری خود اعلام کرده است که  او در 
غیبت طارمی هیچ ارتباطی با تصمیمش مبنی بر ترک پورتو ندارد و همچنان از قابلیت های 
طارمی بهره می گیرد.با این وجود، این روزنامه ایتالیایی توضیح می دهد که طارمی از قبل 
برای فصل آینده یک هدف شخصی تعیین کرده است و این ستاره ایرانی مشتاق است نقش 
مهمی در سیستم »سیمونه اینزاگی« ایفا کند و تاوان این انتخاب را اکنون در پورتو پرداخت 
می کند.پورتو در حال حاضر با ۵۸ امتیاز در رده سوم لیگ برتر فوتبال پرتغال قرار دارد و 

اختلافش با اسپوتینگ صدرنشین ۱۰ امتیاز و با بنفیکای رده دومی ۹ امتیاز است.

 وزارت ورزش و جوانان با برگزاری مراسمی از اعضای تیم ملی هاکی روی یخ بانوان ایران به 
دلیل قهرمانی در رقابت های آسیا- اقیانوسیه تجلیل کرد.

بانوان  ملی  تیم  از  تجلیل  مراسم  در  جوانان  و  ورزش  وزیر  هاشمی  کیومرث  ایرنا،  گزارش  به 
هاکی روی یخ یک هفته پس از کسب عنوان قهرمانی در مسابقات آسیا-اقیانوسیه ضمن ابراز 
توسط  قهرمانی  عنوان  هر  کسب  داشت:  اظهار  قهرمانان  جمع  در  حضور  جهت  به  خرسندی 
ورزشکاران کشورمان، خوشحالی مردم عزیزمان را به  همراه دارد که این نشان از ظرفیت بالای 

ورزش کشور است.
وزیر ورزش و جوانان خطاب به اعضای تیم ملی هاکی روی یخ گفت: شما بانوان ورزشکار در 
ابتدای راه هستید و مسیر طولانی را در پیش خواهید داشت و نباید به کسب این عنوان قهرمانی 
بسنده کنید.کیومرث هاشمی افزود: در حال حاضر اکثر نفرات تیم ملی هاکی روی یخ بانوان را 
ورزشکاران تهرانی تشکیل می دهند ولی باید تلاش کنید مبحث استعدادیابی در این رشته مورد 

توجه قرار گیرد تا روزی که این رشته در بین همه استان ها توسعه پیدا کند.
وزیر ورزش و جوانان در بخش دیگر صحبت هایش خطاب به بانوان تیم ملی هاکی روی یخ 
گفت: شما فعل »ما می توانیم« را به همه جهانیان نشان داده و توانایی خود را به همگان ثابت 
کردید. همه مردم با موفقیت شما خوشحال می شوند و زمانی که روی سکو می روید و جام را در 
دست می گیرد، این افتخار متعلق به کل کشور است که این ظرفیت مسئولیت اجتماعی در ورزش 
را نشان می دهد.هاشمی کار تبلیغاتی در تیم هاکی روی یخ را بسیار خوب ارزیابی کرد و افزود: 
زمانی که به همراه هیات دولت خدمت مقام معظم رهبری حضور پیدا کردیم، ایشان به داشتن 
پیوست تبلیغاتی در برنامه ها تاکید کردند و ما امروز شاهد هستیم که تیم ملی هاکی روی یخ با 

پیوست تبلیغاتی مناسب، توانست کار رسانه ای خوبی را انجام دهد.
وزیر ورزش و جوانان در پاسخ به درخواست سرمربی تیم مبنی بر کمک به تهیه تجهیزات این 
رشته ورزشی اظهار کرد: در بخش تجهیزات تیمی ۳ میلیارد تومان به فدراسیون کمک خواهیم 

کرد تا بتوانند از نظر تجهزات مشکلات تیم ملی هاکی روی یخ بانوان را بر طرف کند.

رئیس هیئت پزشکی ورزشی البرز عنوان کرد:پرسپولیس تاوان حرف بیرانوند را می دهد

بهره مندی بیش از ۱۹۱ هزار ورزشکار البرزی از 
خدمات بیمه ورزشی در  پرسپولیس  برای  تواند  نمی  ایران  ملی  تیم  دروازه بان 

سه هفته آینده بازی کند تا فرصت بار دیگر به گلر جوان 
سرخپوشان برسد.

تیم  دروازه بان  بیرانوند  علیرضا  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
فوتبال پرسپولیس به دلیل آسیب دیدگی از ناحیه مچ دست 
تا  آینده همراهی کند  روز  را در ۲۰  نمی تواند سرخپوشان 
آنها در حساس ترین مقطع زمانی فصل جاری چاره ای جز 
نداشته  جانشین  گلر  عنوان  به  رفیعی  امیررضا  از  استفاده 

باشند.
تنها دیدار روز یکشنبه هفته جاری مقابل گل  نه  بیرانوند 
گهر سیرجان را از دست داد بلکه به طور قطع نمی تواند در 
نیز حضور  آبادان  نفت  و صنعت  بندرانزلی  ملوان  با  بازی 
برتر قطعی  بیرانوند در سه دیدار لیگ  باشد. غیبت  داشته 
ماه  اردیبهشت  هفتم  بازی  برای  می رود  احتمال  اما  است 

سال جاری در یک هشتم نهایی جام حذفی مقابل آلومینیوم 
اراک هم نتواند دوران نقاهت خود را به طور کامل پشت سر 
بگذارد و رفیعی همچنان از دروازه پرسپولیس حفاظت کند.
که  گرفتن مچ دستش شد  به گچ  ناچار  حالی  در  بیرانوند 
کاهش  برای  را  تیم  این  قدرت  می توانست  حضورش 
اختلاف امتیاز با استقلال در صدر جدول لیگ برتر بیشتر 
در صدر  به حضور  از همیشه  امیدوارتر  را  تیم  این  و  کند 
جدول نگه دارد اما حالا با بزرگترین چالش خود در فصل 
جاری روبرو می شود که شاید به بهای از دست دادن هر 
دو جام مهم این تیم در فوتبال کشور شود. حالا کادر فنی 
پرسپولیس چاره ای جز اطاعت از تصمیم های بیرانوند ندارد. 
از جذب  مانع  ابتدای فصل  در  ایران  ملی  تیم  بان  دروازه 
به  رفیعی  تا  پرسپولیس شد  برای  بان دوم خارجی  دروازه 
عنوان گلری جوان جانشین او در فصل جاری شود و حالا 

وظیفه ای سنگین برای پر کردن جای خالی او داشته باشد.
آهن  ذوب  مقابل  بار  یک  تنها  جاری  فصل  در  رفیعی 
اصفهان در چارچوب دروازه سرخپوشان به دلیل محرومیت 
بیرانوند قرار گرفت که با پیروزی یک بر صفر پرسپولیس 

همراه بود.

رئیس هیئت پزشکی ورزشی البرز با اشاره به اینکه بیش از ۱۹۱ هزار ورزشکار در سال گذشته از خدمات 
بیمه ورزشی بهره مند شدند، از رشد هشت درصدی ورزشکاران بیمه شده در سال ۱۴۰۲ خبر داد.

دکتر سلمان آذرسینا اظهار کرد: سال گذشته ۱۹۱  هزار و ۵۵  ورزشکار توسط هیئت پزشکی ورزشی 
این استان از خدمات بیمه ورزشی بهرمنده شدند.

وی افزود: از این تعداد ۹۲  هزار و ۸۴۳  ورزشکار را آقایان و ۹۸  هزار و ۲۱۲  ورزشکار را بانوان تشکیل 
دادند که می توان به رشد هشت درصدی بیمه ورزشی نسبت به مدت مشابه سال گذشته اشاره کرد.

 رئیس هیئت پزشکی ورزشی البرز تصریح کرد: در سال گذشته  ۵۹۸ ورزشکار مصدوم  با ارائه اسناد 
درمانی و هزینه های درمان به فدراسیون پزشکی-ورزشی معرفی شدند.

وی ادامه داد: کمیته پزشکی مسابقات نیز در این سال ۱۱هزار و ۶۳۳  ساعت مسابقه مختلف ورزشی 
در سطح استان البرز را تحت پوشش قرار داده است.

وی در پایان گفت: با توجه به اهمیت موضوع آموزش کمیته آموزش هیات پزشکی ورزشی استان نیز 
با استفاده اساتید مجرب، دوره های ماساژ ورزشی، امدادگر ورزشی و دوره امداد در کوهستان را برای 

۱۶۶ نفر برگزار کرد.
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 رییس شورای اسلامی شهر کرج گفت: با توجه به ردیف های 
به  شهر  شورای  توسط  شهرداری  بودجه  در  که  بودجه ای 
اولویت  در  محلات  به  رسیدگی  وضعیت  رسید،  تصویب 

مدیران قرار گیرد.
 مسعود محمدی در جلسه شورای اداری شهرداری کرج که 
برگزار شد، گفت: سال  میلاد  ورزشی  فرهنگی  در مجموعه 
جدید با رشادت بزرگ مردان در مرزها و خارج از آن آغاز شد 
تا مردم در جای جای کشور در امنیت و آرامش به سر ببرند. 
ضمن محکوم کردن حوادث تروریستی اخیر شهادت سرداران 

را تبریک و تسلیت عرض می کنم.
رئیس شورای اسلامی شهر کرج بیان کرد: امسال سال آخر 
مدیریت دوره ششم بوده و موفقیت شورا در کنار همه مدیران 
مدیریت شهری است، بر این اساس باید برای جذب درآمد 
تعیین شده تلاش شود. پروژه های خوبی از جمله تقاطع، خط 
سطح  در   … و  مترو  شمالی،  بزرگراه  تندرو،  اتوبوس  ویژه 
شهر آغاز شده که امیدواریم هرچه سریع تر به سرانجام برسند.

وی خاطرنشان کرد: با توجه به ردیف های بودجه ای که در 
بودجه شهرداری توسط شورای اسلامی شهر کرج به تصویب 
رسید، وضعیت رسیدگی به محلات در اولویت مدیران مناطق 

دهگانه شهرداری قرار گیرد.
نشان  را  بودجه  درصدی   ۱۰۸ جذب  و  درآمد  محمدی 
عنوان کرد:  و  دانست  مدیران شهرداری  دهنده تلاش همه 
ردیف های بودجه ای که برای ساماندهی محله ها به تصویب 
شورای شهر رسید، توسط مدیران مناطق رسیدگی و نسبت 

مدیریت شهری  موفق مجموعه  کارنامه  اقدام شود؛  آنها  به 
مدیران  و حاصل تلاش همه  نیست  مختص یک مجموعه 

شهری است.
وی گفت: پیشنهاد می شود شهردار در هر فصل از مجموعه 
مدیریت و کارکنانی که در جهت جذب مضاعف درآمد تلاش 
ایجاد  موجب  تا  دهد  قرار  تشویق  و  تقدیر  مورد  را  کرده اند 
انگیزه در سایر مدیران شود. با توجه به آمار سایر کلانشهرها 
شهرداری کرج در جذب تبصره ۶ موفق عمل کرده و موجب 

تعجب سایر کلانشهرها شد که این امر نشانگر تلاش همه 
مدیران بود.

رئیس شورای اسلامی شهر کرج اظهار کرد: در ابتدای دوره 
را  تومانی  میلیارد   ۴ /۴۰۰ بودجه  کرج،  شهر  شورای  ششم 
تحویل گرفتیم و امسال بودجه را به رقمی بالغ بر ۲۱ میلیارد 
تومان رساندیم که برازنده کرج است اما در مقایسه با سایر 
باید تلاش کنیم که در راستای  کلانشهرها عقب هستیم و 

جذب درآمد و افزایش آن به موفقیت بالاتری برسیم.

 رییس شورای اسلامی شهر کرج :

وضعیت رسیدگی به محلات در اولویت مدیران 
مناطق دهگانه شهرداری قرار گیرد

رییس سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج :

تعداد خانه های بازیافت کرج 
به 3۰ باب می رسد

 شهردار کرج :

جشنواره ها لاله های کرج به یک 
رویداد ملی تبدیل شده است

رییس سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج گفت: تعداد خانه های بازیافت شهر کرج 
در سال جدید به ۳۰ باب خواهد رسید.

محمدرضا خسروی عنوان کرد: یکی از اقدامات مفید و مهم سال گذشته ایجاد خانه های 
بازیافت بود که با استقبال خوب شهروندان روبرو شد. در این راستا شاهد احداث چهار 

خانه بازیافت در نقاط پرتردد شهر بودیم.
وی با اشاره به اینکه خانه بازیافت جهانشهر در آخرین روزهای سال ۱۴۰۲ مستقر شد، 
از  استقبال  رسید.  خواهد  باب   ۳۰ به  جدید  سال  در  بازیافت  خانه های  تعداد  کرد:  بیان 
برای  کرج  شهرداری  پسماند  مدیریت  سازمان  انگیزه  تقویت  موجب  بازیافت  خانه های 

ادامه این روند شده است.
رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج با بیان اینکه در سال جاری نیز روند ایجاد 
خانه های بازیافت در نقاط دیگر کرج ادامه دارد، به اجرای پویش سبز شو به صورت ویژه 
در سال جدید اشاره کرد و گفت: تمام توان خود را در مسیر فرهنگ سازی شهروندان و 

تقویت فرهنگ تفکیک پسماند از مبدا به کار گرفته ایم.

 شهردار کرج اعلام کرد: جشنواره ها لاله های کرج سالانه با جذب صدها گردشگر از 
سراسر کشور  به یک رویداد ملی تبدیل شده است.

مهرداد کیانی در حاشیه بازدید در محل آماده سازی دهمین جشنواره لاله های کرج افزود: 
برای جذب گردشگران و شناساندن مکان های  به عنوان فرصتی مناسب  این جشنواره 

دیدنی کرج و البرز با جدیت دنبال می شود.
شهردار کرج افزود: امسال فضایی متفاوت از گذشته برای این جشنواره آماده شده است. 
وی اظهار کرد: زیبایی این جشنواره موجب شده تا گردشگران و علاقمندان به گل و گیاه از 
اقصی نقاط کشور به کرج و استان البرز سفر کنند.کیانی گفت: لاله به نوعی نماد فرهنگی 
کلانشهر کرج نیز به شمار می رود و افزون بر اشاره به هویت باغشهری این منطقه، به 
فرزندان دلاوری دلالت دارد که در راه دفاع از آرمان ها ، ارزش ها و آب  و خاک کهن، 
عمری به کوتاهی لاله های گلگون داشتند اما عطر بهشتی شان تا همیشه تاریخ در هر 
وجب از خاک مقدس سرزمین اسلامی قابل استشمام است، لذا جشنواره لاله ها رویدادی 

فرهنگی، معنوی و زیست محیطی قلمداد می شود.

صدور بیش از ۱۴۰۰ پروانه ساخت و ساز در کرج
رئیس اداره نظارت بر تدوین ضوابط و اجرای مقررات شهرسازی شهرداری کرج گفت: 
سال گذشته هزار و ۶۵۶ پایان کار کلی و ۲۶ هزار و ۵۹۸ پایان کار واحدی در کرج صادر 

شده است.
رضا بیات با اشاره به تعداد پروانه های ساختمانی صادره در سال گذشته اظهار کرد: تا پایان 

اسفند سال گذشته در مجموع هزار و ۴۲۴ پروانه ساختمانی در کرج صادر شده است.
وی ادامه داد: به طور میانگین زمانی برای صدور پروانه های ساختمانی در مناطق ده گانه 

حدود ۵۰ روز بوده است.
بیات اظهار کرد: طی مدت مذکور هزار و ۶۵۶ پایان کار کلی و ۲۶ هزار و ۵۹۸ پایان کار 

واحدی در کرج صادر شده است.
رئیس اداره نظارت بر تدوین ضوابط و اجرای مقررات شهرسازی شهرداری کرج گفت: 
به طور کلی میانگین زمانی صدور پایان کارهای کلی ۵۸ روز و پایان کارهای واحدی نیز 

حدود چهار روز بوده است.
وی با تاکید بر اینکه با وحدت رویه شاهد کاهش مدت زمان صدور پروانه و تسهیل و 
تسریع  فرایند سیستمی در اغلب خدماتی که توسط معاونت شهرسازی و معماری ارائه 
نشانی،  آتش  سازمان  بین  سازمانی  درون  همکاری  این  داد:  توضیح  هستیم،  می شود، 
پارک ها و فضای سبز، پسماند و ... ، همچنین تعامل با نظام مهندسی استان البرز اتفاق 

افتاده است.
بیات گفت: معاونت شهرسازی و معماری تلاش دارد تا بتواند با سیستمی نمودن فرایندهای 

ارائه خدمات هرچه سریع تر به سمت تحقق شهرداری تمام الکترونیک گام بردارد.

۵۰۰ لیتر موادغذایی تاریخ مصرف گذشته در کرج معدوم شد
مدیر کل تعزیرات حکومتی البرز از معدوم سازی بیش از ۵۰۰ لیتر لبنیات و آبلیمو تاریخ 

مصرف گذشته و فاسد در این استان خبر داد.
حمیدرضا کیوانفر گفت: این مقدار مواد غذایی فاسد در جریان گشت مشترک شعبه هفتم 

تعزیرات حکومتی و بازرسان اصناف و بهداشت البرز از بازار روز های کرج کشف شد.
مدیرکل تعزیرات حکومتی البرز افزود: در این بازدید بیش از ۴۰۰ لیتر لبنیات شامل شیر، 

ماست، دوغ و ۱۰۰ لیتر آبلیمو تاریخ مصرف گذشته و فاسد کشف و معدوم شد.
کیوانفر گفت: طرح تشدید نظارت بر فروشگاه های زنجیره ای، میادین میوه و تره بار ، 
شیرینی فروشی ها با جدیت ادامه دارد و با متخلفان با جدیت در چارچوب قانون برخورد 
می شود. وی افزود: از ابتدای طرح رمضانی و نوروزی استان البرز تاکنون چندین هزار 

کیلوگرم مواد غذایی فاسد کشف شده است.

افراد دارای برگه های سرشماری و بازشماری طرد نمی شوند
برخی  در  خبری  در خصوص  البرزی  استانداری  خارجی  مهاجرین  و  اتباع  امور  اطلاعیه 

رسانه ها با مضمون رد مرز دارندگان برگه های سرشماری که اقامت مجاز دارند«.
به گزارش خبرگزاری فارس از کرج، مدیر کل امور اتباع و مهاجرین خارجی استانداری 
طرد  بازشماری  و  های سرشماری  برگه  دارای  افراد  کرد:  اعلام  ای  اطلاعیه  البرز طی 

نمی شوند.
به اطلاع کلیه مخاطبان و رسانه های محترم می رساند کلیه مطالب نقل شده در فضای 
مجازی با این مضمون مورد تایید نمی باشد و افرادی که دارای برگه های سرشماری و 

بازشماری هستند، مجازند. 
لازم به ذکر است پیام ها و اطلاعیه های اداره کل امور اتباع و مهاجرین خارجی استانداری 
البرز فقط از کانال رسمی اداره کل روابط عمومی و استانداری الیرز در ایتا یا سایت منتشر 
می شود و کلیه اخباری که غیر از درگاه های اعلام شده انتشار می یابد، تکذیب می شوند.

۱۰ هزار نفر به پویش »چشم به راهیم« البرز پیوستند
به برگزاری   اشاره  با  البرز  اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای  مدیر روابط عمومی 
پویش نوروزی  »چشم به راهیم« در این استان اعلام کرد: بیش از ۱۰ هزار مسافر و 

شهروند البرزی به این پویش پیوستند.
مرتضی تاجیک گفت : ایستگاه این پویش در ایام نوروز با هدف کاهش سوانح رانندگی 
در جاده ها از طریق اقدامات آموزشی و فرهنگی در کیلومتر ۳۱ خط جنوبی آزادراه کرج - 

قزوین بعد از پل کردان دایر شد.
مدیر روابط عمومی اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای تصریح کرد: آموزش رانندگی 
اهدای  و  مفرح  نمایش های  ساده،  افطاری  پذیرایی  کودکان،  نقاشی  غرفه های  صحیح، 
جوایز به کودکان از مهمترین برنامه های اجرا شده در پویش »چشم به راهیم« البرز بود. 
تاجیک گفت: تولید برنامه های رادیو و تلویزیونی از محل پویش »چشم به راهیم«، انتشار 
کلیپ های آموزشی در فضای مجازی، حضور مهمانان از سازمان راهداری کشور و استان 

از دیگر برنامه های اجرا شده در این پویش به شمار می رود.
وی با تاکید براینکه امسال استقبال کاربران جاده ای از پویش چشم به راهیم بسیار خوب 
بود، افزود: کمک به افزایش ایمنی در سفرهای نوروزی برای خودروهای شخصی و حمل 
و نقل عمومی و ترغیب رانندگان به توقف وسائل نقلیه در طول سفر با هدف رفع خستگی 
ناشی از رانندگی طولانی در محورهای اصلی و منتخب، به کارگیری هنر در خدمت ایمنی، 
ایجاد جاذبه های جاده ای و ترغیب مسافران به توقف در طول مسیر و کمک به آشنایی 

مسافران نوروزی با تمدن، فرهنگ و هنر ایران از اهداف دیگر برگزاری این پویش بود.

ریزش دیوار در کرج ۲ مصدوم  داشت
سخنگوی سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری کرج از مصدومیت ۲ نفر بر اثر 

ریزش دیوار در داخل یک سوله در منطقه حیدرآباد کرج خبر داد.
سوله  یک  در  کرج  حیدرآباد  منطقه  عدل  خیابان  در  حادثه  این  گفت:  سمیعی  مهدی 
سبب  سوله  این  بلوکی  دیوار  ریزش  افزود:  داد.وی  رخ  مربع  متر   ۷۰ حدود  زیربنای  با 
از  افراد  این  نشانان  آتش  با تلاش  مصدومیت ۲ مرد ۲۶ و ۵۰ ساله شد.سمیعی گفت: 

زیر آوار بیرون آورده شدند و توسط امدادگران اورژانس البرز به بیمارستان انتقال یافتند.
 همچنین براثر انفجار گاز در شیخ آباد کرج  یک نفر مصدوم شد که به گفته سخنگوی 
یک  حیاط  در  امروز  حادثه  این  کرج  شهرداری  ایمنی  خدمات  و  نشانی  آتش  سازمان 
ساختمان مسکونی به رخ داد که منجر به تخریب انباری،شیشه ها و ریزش آوار بر روی 

مردم ۶۲ ساله شد.مصدوم حادثه به بیمارستان انتقال یافت .

رییس سازمان سیما، منظر شهرداری کرج:

جشنواره لاله های کرج ۲۰ فروردین آغاز به کار می کند
 رییس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج از 
آغاز به کار دهمین جشنواره لاله های کرج از ۲۰ فروردین ماه در 

پاک شهید چمران خبر داد.
علیرضا عاقلی گفت: دهمین جشنواره لاله های کرج از ۲۰ فروردین 
ماه با ۳۰۰ هزار پیاز لاله هلندی در ۳۷ واریته و ۲۰۰ هزار گل 

فصلی در مجموعه پارک شهید چمران آغاز به کار می کند.
ایده آل  بسیار  امسال  اینکه وضعیت کیفی لاله ها  به  اشاره  با  وی 
است و در شرایط خوبی قرار دارد، مطرح کرد: با توجه به عمر کوتاه 

گل لاله، این جشنواره تا ۲۷ فروردین ماه ادامه دارد.
رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج 
بیان کرد: در ایام برگزاری جشنواره درب باغ گل ها از ساعت ۱۰ 

صبح تا ۱۰ شب به روی شهروندان و بازدیدکنندگان باز است.
عاقلی خاطرنشان کرد: انتظار می رود این جشنواره باشکوهِ بیشتری 

برگزار و اتخاذ تصمیمات و برنامه ریزی های مناسبی در جهت رفاه 
حال بازدید کنندگان انجام شود.

وی عنوان کرد: بیش از ۴۰۰ نفر از تلاشگران سازمان سیما، منظر 
برای  ماه  هشت  مدت  به  کرج  شهرداری  شهری  سبز  فضای  و 
برگزاری هرچه بهتر این جشنواره به صورت شبانه روزی تلاش 

کردند.
اصلاح  جدید،  الِمان های  نصب  و  طراحی  گل آرایی،  از  عاقلی 
ورودی ها و خروجی ها با ساخت سر در چوبی برای تردد آسان تر 
بلیط  تهیه  امکان  و  طولانی  صف های  تشکیل  از  جلوگیری  و 

الکترونیکی خبر داد.
رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج 
در  امسال  که  رویداد  این  از  نیز  شهروندان  امیدواریم  کرد:  بیان 
فضایی متفاوت و جذاب تر از گذشته برپا می شود، لحظات ناب و 

شادی را تجربه کنند.
وی گفت: برای تسهیل در تردد و کاهش ازدحام جمعیت شهروندان 
و بازدیدکنندگان می توانند بدون حضور در محل برگزاری جشنواره، 
از طریق سایت رفاهی به آدرس B۲n.ir/f۳۳۵۱۹ اقدام به خرید 

اینترنتی بلیط کنند.


